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ì...wolna prasa jest niezbÍdnym i naj sku tecz niej szym na rzÍ dziem 
obro ny przed ty ra niπ...î

 v Wybory 2007 
 -  nasi kandydaci

 v Wywiad z minister
  Graøynπ GÍsickπ

 v Jubileusz GÛrniakÛw

 v Z prac Rady Powiatu

 v Nowi dyrektorzy szkÛ≥

     Le szek Ko ≥a kow ski 

KOLBUSZOWSKI
 -  nasi kandydaci

KOLBUSZOWSKI

przeglπdMIESI CZNIK POWIATOWY

Lata dzieciÒstwa i m≥odoúci spÍdzi≥ w Ulanowie - tu urodzi≥ 
siÍ w 1949 r., uczÍszcza≥ do szkÛ≥ kolejnych stopni i z≥oøy≥ eg-
zamin maturalny w miejscowym Liceum.

Doros≥e øycie zwiπza≥ z Kolbuszowπ, gdzie spe≥nia swojπ 
øyciowπ pasjÍ - od ukoÒczenia Akademii Medycznej w Lublinie, 
tj. przez 35 lat niesie chorym pomoc bÍdπc do ich dyspozycji 
w Szpitalu Powiatowym.

Jego dzie≥em jest utworzony w 1991 r. Oddzia≥ Sztucznej 
Nerki - per≥y podkarpackiej dializoterapii - dajπcy szanse øycia 
mieszkaÒcom niemal ca≥ego regionu. W latach 1995-2002 pe≥ni≥ 
funkcjÍ z-cy dyrektora ds. lecznictwa w Szpitalu Powiatowym. 
Od 1993 r.  jest ordynatorem Oddzia≥u Dializoterapii i Nefrologii 
w tymøe Szpitalu.

Jest øonaty, ma troje dzieci.
Ceniπc wartoúci narodowe i chrzeúcijaÒskie znajduje rÛw-

nieø czas na dzia≥alnoúÊ na rzecz spo≥eczeÒstwa, m.in. jako 

    
       

cd. na str. 28

przewodniczπcy Spo≥ecznego Komitetu Ochrony Zdrowia w Kol-
buszowej, wspÛ≥organizator pracy 

Rady Parafialnej, przedstawiciel Dekanatu Kolbuszowskiego 
w Diecezjalnej Radzie Duszparskiej w Rzeszowie (dwie kaden-
cje), uczestnik Pierwszego Synodu Diecezji Rzeszowskiej. 

Przez dwie kadencje pracowa≥ jako radny w Radzie Powiatu 
Kolbuszowskiego.

W czasie VI Kadencji Senatu Rzeczypospolitej Polskiej by≥ 
cz≥onkiem Senackiej Komisji Zdrowia oraz Senackiego Klubu 
Narodowego i Senackiego Zespo≥u Straøackiego. 

Aktywnie uczestniczy≥ w pracach Senatu, miÍdzy innymi 
nad ustawami:
 r O ratownictwie medycznym,
 r O zwiÍkszaniu nak≥adÛw na system ochrony zdrowia,
 r wieloletni ìNarodowy Program Zwalczania ChorÛb Nowotwo-

rowychî (promocja zdrowia i profilaktyka zdrowotna),
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CHMIELOWIEC
Zbigniew

Kandydat do Sejmu
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Silne Państwo - solidarne, bezpieczne, uczciwe, dostatnie.
Proszę o poparcie
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W ostatniπ sobotÍ w naszym wojewÛdztwie przebywa≥a Pani Graøyna GÍsicka ñ Minister Rozwoju 
Regionalnego dlatego teø korzystajπc z nadarzajπcej siÍ sposobnoúci pozwoli≥em sobie na przeprowa-
dzenie krÛtkiej rozmowy z Paniπ Minister. 

ProszÍ o przedstawienie na jakim etapie sπ nasze programy 
operacyjne?

Negocjacje naszych programÛw rozpoczÍliúmy na poczπtku grudnia 
2006 roku wysy≥ajπc do Komisji Europejskiej Narodowe Strategiczne 
Ramy Odniesienia oraz trzy programy operacyjne: Infrastruktura i åro-
dowisko, Kapita≥ Ludzki oraz Pomoc Techniczna. Po Austrii, Grecji oraz 
£otwie byliúmy  czwartym krajem cz≥onkowskim UE, ktÛry oficjalnie 
przes≥a≥ NSRO do Komisji Europejskiej. W ramach rund negocjacyjnych 
odby≥o siÍ ponad 40 spotkaÒ, a Komisja Europejska zg≥osi≥a ponad 2 
tysiπce uwag. 

Jakie na chwilÍ obecnπ zaakceptowane zosta≥y programy?

Do dziú Komisja Europejska zaakceptowa≥a 10 programÛw re-
gionalnych (w tym podkarpacki), a takøe programy krajowe: Pomoc 
Techniczna, Kapita≥ Ludzki, Innowacyjna Gospodarka i RozwÛj Polski 
Wschodniej. Rozpoczynamy oficjalnie ich wdraøanie.  

Majπc powyøsze  na uwadze proszÍ o krÛtkie podsumowanie 
dotychczasowych dzia≥aÒ?  

Bilans dotychczasowej polityki spÛjnoúci w Polsce wypada pozy-
tywnie. Fundusze europejskie wp≥ywajπ korzystnie na wzrost gospo-
darczy i zmiany na rynku pracy. W kolejnych latach wp≥yw funduszy na 
gospodarkÍ bÍdzie rÛs≥. Nasz kraj bÍdzie najwiÍkszym odbiorcπ úrodkÛw 
unijnych. Co piπte euro w okresie 2007-2013 bÍdzie p≥ynÍ≥o do Polski. 
To czy uda mam siÍ sensownie wykorzystaÊ te úrodki bÍdzie wp≥ywa≥o 
na to, czy wykorzystamy niepowtarzalnπ szansÍ na cywilizacyjny skok 
i poprawÍ poziomu øycia PolakÛw. 

W takim uk≥adzie proszÍ o przedstawienie planÛw na przy-
sz≥oúÊ i jakie miejsce w tych planach widzi Pani dla naszego 
wojewÛdztwa? 

Mamy wielkie plany. Chcemy przede wszystkim unowoczeúniÊ na-
szπ gospodarkÍ i zmniejszyÊ bezrobocie. Zak≥adamy rozwÛj infrastruk-
tury, przedsiÍbiorczoúci, nauki i edukacji, turystyki i kultury, ale takøe 
rozwÛj inicjatyw spo≥ecznoúci lokalnych i rozwÛj partnerstwa. Chcemy 
sprostaÊ miÍdzynarodowej konkurencji zarÛwno krajÛw Ñtanichî jak 
i najwyøej rozwiniÍtych.   

Zak≥adamy, øe w ramach najwiÍkszego naszego programu ñ POIiå 
zostanie wybudowanych lub zmodernizowanych ponad 2 800 km drÛg 
ekspresowych i autostrad (w tym autostrada A-4 i droga S-19) i zmo-
dernizowanych 8 g≥Ûwnych lotnisk w kraju, w tym Jasionka. 

Oczekujemy, øe dziÍki realizacji PRPW w piÍciu najbiedniejszych 

      

polskich wojewÛdztwach zmodernizujemy uczelnie prowadzπce dzia-
≥alnoúÊ dydaktycznπ na kierunkach matematyczno-przyrodniczych, 
technicznych oraz innych waønych z punktu widzenia regionalnej 
gospodarki (30 projektÛw), zmodernizujemy i wyposaøymy instytucje 
otoczenia biznesu, (20 projektÛw), zostanie uzbrojonych ok. 1000 
ha terenÛw z czego 350 ha bÍdzie stanowiÊ powierzchniÍ parkÛw 
przemys≥owych lub technologicznych, 99% powierzchni Polski Wschod-
niej uzyska moøliwoúÊ pod≥πczenia szerokopasmowego Internetu, a w 
konsekwencji dostÍp do szerokopasmowego Internetu uzyska 2,2 mln 
mieszkaÒcÛw Polski Wschodniej, powstanie ok. 90 000 m2 powierzch-
ni wystawienniczej i targowej, zostanie zakupionych 350 jednostek 
taboru transportu publicznego, powstanie blisko 140 km nowych 
drÛg krajowych lub wojewÛdzkich, zostanie zmodernizowanych ok. 340 
km drÛg krajowych lub wojewÛdzkich, powstanπ  ok. 24 obwodnice 
oraz ok. 500 km utwardzonych úcieøek rowerowych.

Podkarpacie zyska w latach 2007-2013 znacznie wyøsze úrodki 
w Regionalnym Programie Operacyjnym niø w ZPORR 2004-2006 i niø 
inne wojewÛdztwa w okresie 2007-2013.

Bardzo dziÍkuje za rozmowÍ. 

Rozmawia≥ S≥awomir SpaczyÒski


  "Wiara - to ufnoúÊ na zawsze (...)
  Nadzieja - to czas bez poøegnaÒ...
                (Ks. Jan Twardowski)
Pragniemy wyraziÊ z g≥Íbi serca p≥ynπce podziÍkowania za dar 

uczestnictwa w Ostatniej Drodze Naszego - MÍøa, Ojca, Syna 

åP. S£AWOMIRA WYSOWSKIEGO
Sk≥adamy wyrazy wdziÍcznoúci Szanownym Koleøankom 

i Kolegom z Sπdu OkrÍgowego i Sπdu Rejonowego w Tarnobrzegu, 
Sπdu Rejonowego i Prokuratury Rejonowej w Kolbuszowej, Sπdu 
Rejonowego w Mielcu, Sπdu Rejonowego w Nisku, Sπdu Rejono-
wego w Rzeszowie, Komendy Powiatowej Policji w Kolbuszowej, 
Przedstawicielom instytucji PaÒstwowych i samorzπdowych, Przy-
jacio≥om, Znajomym, Bliskim, ktÛrzy towarzyszyli i pomagali nam 
w bardzo trudnych dla nas chwilach.

DziÍkujemy za ofiarÍ Mszy åwiÍtej i naboøeÒstwo øa≥ob-
ne Czcigodnym Kap≥anom: Ks. Proboszczowi Janowi PÍpkowi, 
KsiÍøom wspÛ≥koncelebransom, Ojcu Paw≥owi Drobotowi - przy-
jacielowi.

Niechaj Pan BÛg obdarzy swoimi ≥askami Wszystkich, ktÛrzy 
okazali nam tyle serca. Øona z DzieÊmi 

Rodzice i Rodzina
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OgÛ≥em w oúrodku ko≥o Kolbuszowej 
wiedzÍ na temat nauk przyrodniczych zdo-
bywaÊ bÍdzie prawie 230 studentÛw. Jeszcze 
w tym roku uczelnia uruchomi uzupe≥niajπce 
studia magisterskie. 

Inauguracja roku akademickiego w We-
ryni odby≥a siÍ we úrodÍ 3 paüdziernika. 
Uroczystej immatrykulacji nowych øakÛw 
towarzyszyli m.in.: kolbuszowski pose≥ RP 
Zbigniew Chmielowiec, radny Sejmiku Woje-
wÛdzkiego Bogdan Romaniuk a takøe w≥adze 
samorzπdowe na czele ze starostπ Kolbu-
szowskim JÛzefem Kardysiem i burmistrzem 
Kolbuszowej Janem Zubπ oraz reprezentan-
ci wielu instytucji wspÛ≥pracujπcych na co 
dzieÒ z Uniwersytetem. 

Prof. Marek Koziorowski, Dziekan 
Zamiejscowego Wydzia≥u Biotechnologii 

Inauguracja roku akademickiego 2007/08
Juø po raz siÛdmy Uniwersytet Rzeszowski, ktÛry w Weryni ma swÛj 

Zamiejscowy Wydzia≥ Biotechnologii zainaugurowa≥ rok akademicki 
2007/2008. W tym roku studia w Weryni na kierunku biotechnologia 
rozpoczÍ≥o 72 øakÛw. 

Swoje indeksy odebra≥o 72 nowych øakÛw. 

przywita≥ nowych 
studentÛw. Wspo-
mnia≥ o poczπtkach 
oúrodka w Weryni, 
rozwoju i osiπgniÍ-
ciach a takøe naj-
bliøszych planach 
i potrzebach. Wspo-
mnia≥ o wspÛ≥pracy 
z w≥adzami miasta 
i powiatu oraz sπ-
siednimi gminami. 
Studentom z≥oøy≥ 
øyczenia: - Nawet 

jeúli pojawiπ siÍ k≥opoty to niech bÍdπ one 
na poziomie akademickim ñ powiedzia≥ do 
øakÛw. 

A przed uczelniπ nowe zadania. Jeszcze 
w tym roku w Weryni uruchomione zostanπ 

2 ñ letnie magisterskie studia uzupe≥-
niajπce. Licencjaci bÍdπ mogli tu kszta≥ciÊ 
siÍ w dwÛch specjalnoúciach: biotechnologii 
molekularnej oraz bioinformatyki. W≥adze 
wydzia≥u czyniπ starania o dwie nowe specjal-
noúci: biotechnologii roúlin i zwierzπt. 

Nie dla wszystkich inauguracja roku 
by≥a zwiπzana z rozpoczÍciem kolejnego roku 
pracy. Oficjalnie podziÍkowano za lata pracy 
prof. dr hab. Zbigniewowi  Kotylakowi, ktÛry 
odszed≥ na zas≥uøonπ emeryturÍ. Profesor, ktÛ-
ry pe≥ni≥ funkcjÍ Dyrektora Instytutu Biotech-
nologii odegra≥ duøe znaczenie w utworzeniu 
i rozwoju oúrodka akademickiego w Weryni. 

T.S.

Prof. dr hab. Zbigniew  Kotylak otrzyma≥ od Przewodniczπcego Rady Miejskiej Krzysztofa Wilka oraz bur-
mistrza Kolbuszowej Jana Zuby podziÍkowania za wk≥ad w utworzenie i rozwÛj Wydzia≥u w Weryni. 

Dariusz zajπ≥ 45 miejsce: ÑNasza kadra liczy≥a 16 zawodnikÛw. Start 
biegu znajdowa≥ siÍ na wysokoúci 1375 m n.p.m., a wbiegaliúmy na wyso-
koúÊ 1625 m. Trasa biegu liczy≥a 3 pÍtle po 4 km i by≥a bardzo wymagajπca. 

Po pierwszej pÍtli znajdowa≥em siÍ w po≥owie stawki, ale w dalszej czÍúci 
dystansu przesuwa≥em siÍ do przodu. Na ostatnich 250 m minπ≥em 
jeszcze dwÛch zawodnikÛw i na metÍ wbieg≥em na 45 miejscuî.

Wyjazd Dariusza na Mistrzostwa åwiata w Biegach GÛrskich 
w Szwajcarii by≥ moøliwy dziÍki wsparciu finansowemu ze strony 
Starostwa Powiatowego w Kolbuszowej. 

Dariusz Øak jest mieszkaÒcem Majdanu KrÛlewskiego, absol-
wentem kolbuszowskiego LO, ukoÒczy≥ Studium Informatyczne w No-
wej DÍbie z tytu≥em Technik informatyk, a obecnie jest studentem 
czwartego roku Akademii Wychowania Fizycznego w Krakowie.

OsiπgniÍcia sportowe Dariusza Øak:
2000 rok: Spa≥a ñ Halowe Mistrzostwa Polski JuniorÛw 

DARIUSZ ØAK 45. W MISTRZOSTWACH åWIATA 
W dniach 14-15 wrzeúnia 2007 r. mieszkaniec Powiatu 

Kolbuszowskiego Dariusz Øak wziπ≥ udzia≥ w Mistrzostwach 
åwiata w Biegach GÛrskich w Ovronnaz w Szwajcarii. 

Dariusz Øak na Mistrzostwach åwiata w Biegach GÛrskich w Szwajcarii.        Fot. Arch. cd. na str. 18
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Gromkie sto lat odúpiewa≥o na czeúÊ GÛrniakÛw setki osÛb, 
ktÛre przysz≥y w niedzielÍ na plac przed Centrum Kultury Wsi 
w Kolbuszowej GÛrnej uczciÊ srebrny jubileusz Zespo≥u. Rocznicowe 
uroczystoúci zbieg≥y siÍ w tym roku z ludowπ imprezπ - ÑLasowiackie 
Zimiokiî ñ czyli úwiÍtem ziemniaka w Kolbuszowej GÛrnej. 

Popo≥udnie wype≥nione by≥o gratulacjami i wyrazami uznania. 
Øyczenia z≥oøyli m.in. Senator Mieczys≥aw Maziarz, pose≥ Zbigniew 
Chmielowiec, Starosta powiatu kolbuszowskiego JÛzef Kardyú oraz 
Burmistrz Kolbuszowej Jan Zuba. 

   
O øyciu, dawnych zwyczajach i obrzÍdach LasowiakÛw wiedzπ 

wszystko. Ma≥o tego jeødøπ po kraju i pokazujπ jak wed≥ug lasowiackiej 
tradycji piek≥o siÍ chleb, obchodzi≥o chrzty i wesela czy urzπdzano sobÛt-
ki. ZespÛ≥ Ludowy GÛrniacy z Kolbuszowej GÛrnej obchodzi≥ w niedzielÍ 
30 wrzeúnia jubileusz  25 lecia funkcjonowania. Cz≥onkowie Zespo≥u 
oprÛcz øyczeÒ zdrowia, pomyúlnoúci i wytrwania do z≥otego jubileuszu 
marzπ o jednym... aby zaraziÊ swojπ pasjπ do ludowych obrzÍdÛw ludzi 
m≥odych, ktÛrzy w przysz≥oúÊ mogliby przejπÊ pa≥eczkÍ. 

Goúcie mieli okazjÍ do skosztowania chleba ze smalcem, salce-
sonÛw,  kie≥bas, kaszanek i pierogÛw. Kilka miesiÍcy temu przyrzπ-
dzana przez GÛrniakÛw kapusta ümiocano trafi≥a na listÍ produktÛw 
tradycyjnych wojewÛdztwa Podkarpackiego. Takπ w≥aúnie kapustÍ 
moøna by≥o rÛwnieø poprÛbowaÊ w trakcie niedzielnych uroczystoúci 
jubileuszowych. 

ZespÛ≥ Ludowy liczy osiem paÒ i czterech panÛw wystÍpujπcych 
w piÍknych lasowiackich strojach. åpiewajπ oraz przedstawiajπ: - 
Dwadzieúcia piÍÊ lat temu, kiedy przysz≥a do mnie wychowawczyni 
ñ pani Maria Chruúciel i wrÍcz rozkaza≥a mi øebym zapisa≥a siÍ do 
zespo≥u ludowego, ktÛry mia≥ wystawiÊ jase≥ka nie sπdzi≥am øe w≥aúnie 

w swoim repertuarze majπ m.in. jase≥ka, lasowiackie zmÛwiny i wesele 
oraz chrzciny. Inscenizujπ teø pieczenie chleba w piecu, szatkowanie 
i kiszenie kapusty: - Przygotowanie  przedstawieÒ poch≥ania bardzo 
duøo czasu. Kaødy z nas czÍsto kosztem obowiπzkÛw w domu, poúwiÍca 
siÍ pracy w zespole ñ opowiada Anna Micek z GÛrniakÛw. 

ZespÛ≥ co rusz pisze nowe scenariusze. Ostatnio powsta≥o przed-
stawienie ukazujπce zwyczaje zwiπzane z biciem úwini i przyrzπdza-
niem z niej potraw ñ np. kie≥basy czy kaszanki: - W g≥Ûwnej mierze 
chcemy, aby te przedstawienia, ktÛre sπ odbiciem dawnego øycia na 
wsi zobaczy≥o jak najwiÍcej ludzi m≥odych. Nie pokazujemy niczego, 
co mog≥oby zdziwiÊ starszych, dawnych mieszkaÒcÛw lasowiackiej 
wsi. Ale dla m≥odzieøy to chyba juø jednak tylko ciekawostka  ñ pod-
kreúla Eløbieta Czachor. 

Tradycje, obyczaje i zwyczaje lasowiackie odgrywane przez GÛr-
niakÛw dostrzeg≥ i wyrÛøni≥ w 1996 roku Minister Kultury i Sztuki 
odznaczajπc GÛrniakÛw specjalnym Dyplomem za Zas≥ugi w Krzewie-
niu Kultury Ludowej. PiÍÊ lat pÛüniej podobne wyrÛønienie na rÍce 
cz≥onkÛw Zespo≥u Ludowego z Kolbuszowej GÛrnej z≥oøy≥ Marsza≥ek 
WojewÛdztwa Podkarpackiego. OprÛcz tego zespÛ≥ jest zdobywcπ wie-
lu innych nagrÛd i wyrÛønieÒ, ktÛre przywozi z rozmaitych wystÍpÛw 
i przeglπdÛw zarÛwno na terenie wojewÛdztwa podkarpackiego jak 
i poza nim: - Kiedy wystÍpujemy nie myúlimy o tym, øe promujemy 
naszπ wieú, naszπ gminÍ. Najpierw myúlimy o tym, øeby dobrze 
wypaúÊ, øeby mieÊ z tego satysfakcjÍ i zadowolenie 

zaczyna siÍ moja 
øyciowa przygoda. 
Dziú jestem jej za 
to wdziÍczna - by-
cie w zespole to dla 
mnie oderwanie 
od codziennoúci, 
wspania≥a zabawa 
ñ tak o swojej pracy 
w GÛrniakach opo-
wiada obecna szefo-
wa zespo≥u ñ Eløbie-
ta Czachor. 

G Û r n i a c y 
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Jednym z powaøniejszych zarzutÛw 
stawianym radiu Maryja oraz ojcu Ta-
deuszowi Rydzykowi jest rzekomy antyse-
mityzm g≥oszony w radiu. Jest to zarzut 
absurdalny. W nieskrÍpowanej dyskusji 
w wolnym  radiu s≥uchacze wypowiada-
jπ swoje sπdy na tematy naszej historii 
oraz spraw spo≥ecznych. 

Zawsze jeøeli dyskusja przekracza 
pewne granice w≥acza siÍ ojciec prowadzπcy 
i przerywa rozmowÍ albo poucza dyskutanta 
zwracajπc uwagÍ na nieistotnπ wypowiedü. 
Gdy podejmuje siÍ wolnπ dyskusjÍ ze spo≥e-
czeÒstwem trzeba siÍ liczyÊ z rÛønymi wy-
powiedziami. Historia Polski rÛønych grup 
spo≥ecznych jest tak skomplikowana wiÍc 
nie moøna siÍ dziwiÊ rÛønym ocenom w sto-
sunku do narodu øydowskiego. Przez wiele 
stuleci by≥a to integralna czÍúÊ polskiego 
spo≥eczeÒstwa. 

W kaødym narodzie sπ ludzie dobrzy 
i üli, ludzie wybitni i zbrodniarze. Podsta-
wowπ cechπ wolnych narodÛw jest napiÍt-
nowanie niesprawiedliwoúci i nie powinno 
to dotyczyÊ øadnego narodu czy grupy spo-

    
  

≥ecznej. Moøna krytykowaÊ Rosjan NiemcÛw, 
UkraiÒcÛw, nawet ludzi naleøπcych do naro-
du øydowskiego nie moøna? Komuú na tym 
zaleøy. Nie moøna teø przedstawiaÊ k≥amstw. 
W mediach w Stanach Zjednoczonych oraz 
Europie zachodniej wiele pisze siÍ o rzeko-
mych zbrodniach PolakÛw na Øydach w cza-
sie II wojny úwiatowej. Odwraca siÍ uwagÍ 
od rzeczywistych faktÛw, to jest niemieckich 
zbrodni. Jak nie moøna przeciwko takim 
wierutnym k≥amstwom protestowaÊ. W ten 
sposÛb ubliøa siÍ Polakom. Jeøeli pisze siÍ, 
øe OúwiÍcim by≥ polskim obozem koncen-
tracyjnym to przekracza wszelkie granice. 
ZastanÛwmy siÍ komu na tym zaleøy. 

Dlatego w Radiu Maryja mÛwi siÍ o tych 
sprawach, informujπc rzetelnie s≥uchaczy. Nie 
dziwmy siÍ, øe sπ to sprawy ktÛre bulwersu-
jπ s≥uchaczy i czasem padnie niestosowne 
s≥owo, ale  wynika ono z emocji s≥uchaczy. 
Chcia≥bym teø zatrzymaÊ siÍ nad zarzutem, 
øe Radio Maryja jest upolitycznione, a du-
chowni prowadzπcy nie powinni zabieraÊ 
g≥osu w sprawach politycznych. ZadajÍ py-
tanie: Czy duchowni nie sπ czÍúciπ narodu 

polskiego, czy majπ byÊ pozbawieni podsta-
wowych praw obywatelskich? Uwaøam, øe 
mogπ zabieraÊ g≥os w sprawach politycznych 
i mogπ czynnie uczestniczyÊ w øyciu politycz-
nym. W I-wszej i II- giej Rzeczypospolitej 
duchowni byli senatorami i pos≥ami. W cza-
sie bezkrÛlewia prymas zastÍpowa≥ krÛla. 
Jesteúmy krajem w przewaøajπcej wiÍkszoúci 
chrzeúcijaÒskim. Dlaczego grupa socjalistÛw 
i libertynÛw ma narzucaÊ swoje prawa wiÍk-
szoúci spo≥eczeÒstwa?  Jeøeli ma≥e partie 
mogπ wystawiÊ kandydatÛw, to dlaczego du-
chowni reprezentujπcy wiÍkszoúÊ katolickiej 
Polski nie mogπ byÊ w parlamencie. 

Przypomnijmy, ile dla Polski zrobili 
twÛrcy Konstytucji 3 Maja, ksiπdz Hugo Ko-
≥πtaj i ksiπdz Stanis≥aw Staszic. Przez wiele 
lat w≥adze Polski Ludowej dyskryminujπc 
koúciÛ≥ wprowadzi≥y do úwiadomoúci PolakÛw 
zasadÍ apolitycznoúci duchowieÒstwa. Oszu-
kujπc narÛd wprowadzono wÛwczas do sejmu 
organizacjÍ katolickπ PAX, jednak nie mia≥o to 
nic wspÛlnego z pruralizmem politycznym. 

DziÍki Radiu Maryja niektÛre grupy 
spo≥eczne spychane  na margines spo≥eczny 
mogπ braÊ udzia≥ w nieskrÍpowanej dyskusji 
i angaøowaÊ siÍ politycznie zgodnie z w≥asny-
mi poglπdami i sumieniem. 

cdn.

Stanis≥aw Wiπcek                   

a dopiero potem uúwiadamiamy sobie, øe promujemy i rozs≥a-
wiamy naszymi wystÍpami Kolbuszowπ GÛrnπ a wraz z niπ ca≥π 
GminÍ Kolbuszowa ñ dodaje Eløbieta Czachor. 

Reporterzy z rzeszowskiego oddzia≥u Telewizji Polskiej uwiecz-
nili lasowiackie sobÛtki czy wykopki w wykonaniu GÛrniakÛw na 
taúmach wideo. 

Specjalnie dla jubilatÛw w niedzielne popo≥udnie 30 wrzeúnia 
goúcinnie wystπpi≥y rÛwnieø inne zespo≥y ludowe: Mazurzanie, Cy-
ganianki, Cmolasianki oraz kapela W≥adys≥awa Pogody. 

Z okazji ludowego úwiÍta na placu przy Centrum Kultury Wsi 
zorganizowano wystawÍ XX wiecznej fotografii rodzinnej mieszkaÒ-

cÛw wsi Kolbuszowa GÛrna. Kaødy, kto odnalaz≥ siebie bπdü swojπ 
rodzinÍ na starej fotografii mÛg≥ na niej z≥oøyÊ autograf. 

GÛrniacy przyjmujπcy w niedzielÍ gratulacje i powinszowania 
zapytani o najbliøsze plany podkreúlajπ, øe marzπ aby zespÛ≥ nadal 

istnia≥ i wystÍpowa≥ przez nastÍpne 25 lat. Aby tak siÍ sta≥o muszπ 
przekazaÊ swojπ wiedzÍ i zaraziÊ pasjπ nowych, m≥odych cz≥onkÛw 
zespo≥u i tego im z ca≥ego serca øyczymy. 

Sylwia TÍcza



8 przeglπd KOLBUSZOWSKI  Nr 169

Przede wszystkim to dzieÒ, w ktÛrym 
uczniowie uczcili pamiÍÊ patronÛw swojej 
szko≥y. Ale to nie by≥ jedyny powÛd do úwiÍ-
towania. W poniedzia≥ek uroczyste úlubo-
wanie z≥oøy≥o 

23 pierwszakÛw. OprÛcz tego do dyspo-
zycji uczniÛw oddano nowoczesnπ pracowniÍ 
komputerowπ. 

Obchody dnia patronÛw szko≥y rozpo-
czÍ≥y siÍ od uroczystej mszy úwiÍtej w Ko-
úciele Parafialnym pw.  MB Wspomoøenia 
Wiernych w Kolbuszowej GÛrnej. Po nabo-
øeÒstwie odby≥a siÍ uroczysta akademia 
poúwiÍcona Patronowi Szko≥y. Tego dnia 
oficjalnie do grona uczniÛw poprzez paso-
wanie i z≥oøenie úlubowania do≥πczy≥o 23 
pierwszakÛw. 

Waønym punktem tego dnia by≥o rÛw-
nieø oficjalne otwarcie nowo powsta≥ej pra-
cowni komputerowej w budynku szko≥y. Do 
dyspozycji uczniÛw oddano 10 komputerÛw, 
laptop i drukarkÍ. SprzÍt zosta≥ zakupiony 
dziÍki úrodkom pozyskanych w ramach Eu-
ropejskiego Funduszu Spo≥ecznego. 

Sylwia TÍcza 

  

 Grupa 23 pierwszakÛw pasowana na ucznia. 

27. wrzeúnia 2007 roku w Ze-
spole SzkÛ≥ w Wide≥ce odby≥o 
siÍ spotkanie uczniÛw z dyrek-
torem Regionalnego Centrum 
Informacji Europejskiej w Rze-
szowie, Dominikiem £azarzem 
i  Ewπ Nowak ñ pracownikiem 
tego centrum a takøe dwÛjkπ go-
úci z Ukrainy ñ Olenπ Harkuszπ 
z Centrum Informacji Europej-
skiej w Czerkasach i Olehiem 
Owczarenko ñ wyk≥adowcπ Poli-
techniki w KrzemieÒczuku (årod-
kowa Ukraina). 

Goúcie z Ukrainy przebywali w Pol-
sce na staøu dwa tygodnie w ramach pro-
jektu Fundacji Batorego. 

UkraiÒcy zapoznali siÍ z dzia≥al-
noúciπ Szkolnego Klubu Europejskiego 
dzia≥ajπcego przy gimnazjum oraz podzie-
lili siÍ swoimi doúwiadczeniami z pracy 
zmierzajπcej do przystπpienia Ukrainy 
w przysz≥oúci do Unii Europejskiej. 

Beata Mierzwa

 
 

Pierwszy dzieÒ paüdziernika 2007 zapewne na d≥ugo pozosta-
nie w pamiÍci dzieci ze Szko≥y Podstawowej  im. Szarych SzeregÛw 
w Kolbuszowej GÛrnej. 

Od lewej: Dominik £azarz, Ewa Nowak. Od prawej: Wicedyrektor Szko≥y Teresa Rzπsa, Olena Harkusza 
i Oleh Owczarenko.

Od lewej: Dominik £azarz, Ewa Nowak i cz≥onkowie Szkolnego Klubu Europejskiego.
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Prace studentÛw przywieüli do Kolbuszowej i omÛwili w UrzÍdzie Miejskim dr Franciszek WolaÒczyk 
oraz dr Robert Smusz. 

Sπ cennym, wstÍpnym materia≥em do 
dalszych opracowaÒ dotyczπcych moøliwo-
úci wykorzystania np. biomasy czy s≥oÒca 
do produkcji energii cieplnej w obiektach 
na terenie Gminy. 

Przedmiotem badaÒ by≥a jednak nie 
tylko kolbuszowska p≥ywalnia ale rÛw-
nieø Centrum Kszta≥cenia Praktycznego 
i oczyszczalnia úciekÛw. Jeden z semina-
rzystÛw wziπ≥ teø pod lupÍ plantacjÍ wierz-
by energetycznej. W Kolbuszowej temat 
do pracy magisterskiej znalaz≥o aø piÍciu 
studentÛw wydzia≥u budowy maszyn i lot-
nictwa o specjalnoúci alternatywne ürÛd≥a 
i przetwarzanie energii ñ wúrÛd nich mie-
szaniec Kolbuszowej: - Nie jesteúmy w sta-
nie dziú okreúliÊ czy praca dyplomowa jest 
gotowym materia≥em do wykorzystania. 
Jest natomiast wstÍpnym opracowaniem, 
ktÛre moøe siÍ przydaÊ do dalszych prac 
ñ poinformowa≥ Burmistrz Kolbuszowej 
Jan Zuba.

Jeden ze studentÛw pisa≥ o wyko-
rzystaniu kolektorÛw s≥onecznych do 
produkcji ciep≥a i do podgrzewania wody 
w powstajπcym obecnie basenie w Kol-
buszowej. Temat kolejnej pracy dotyczy≥ 
produkcji biomasy w oparciu o plantacjÍ 
wierzby energetycznej. NastÍpna praca 
by≥a na temat termomodernizacji Cen-
trum Kszta≥cenia Praktycznego. Kolejna 
- by≥a zwiπzana z  wykorzystaniem osa-

    
Jak teoriÍ odnieúÊ do rzeczywistoúci i zostaÊ magistrem? Wiedzπ 

najlepiej studenci Politechniki Rzeszowskiej, ktÛrzy napisali prace 
m.in. o zastosowaniu odnawialnych ürÛde≥ energii do produkcji 
ciep≥a w powstajπcym w≥aúnie w mieúcie basenie. Studenci ñ dziú 
úwieøo upieczeni magistrowie wnioski z przeprowadzonych badaÒ 
przekazali w≥odarzom Gminy. 

ÑJESIE—î 
pada≥ deszcz
jesieÒ zgubi≥a
swoje butki
spad≥y liúcie 
z drzew
o jak pusto i ponuro!
ile darÛw nam przynios≥a
Pani jesieÒ
piÍkne by≥y dary
lecz promienie lata
nam zabra≥y

ÑPOD•ØAM TAMî
podπøam tam
gdzie fontanna 
radoúci
sp≥ywa
ciep≥ym strumieniem
gdzie radoúci znak
pojawia siÍ na niebie

du powsta≥ego w oczyszczalni úciekÛw do 
produkcji biogazu: - Powsta≥o kilka kon-
cepcji, z ktÛrych czÍúÊ moøna odrzuciÊ 
a czÍúÊ przyjπÊ -  to moøe stanowiÊ bazÍ 
do dalszych badaÒ nad wykorzystaniem 
energii odnawialnej, w jakim kierunku 
naleøy dπøyÊ. W co inwestowaÊ pieniπdze 
ñ podkreúli≥ dr Robert Smusz z Politech-
niki Rzeszowskiej. 

OprÛcz rozwiπzaÒ technicznych stu-
denci sprawdzili rÛwnieø op≥acalnoúÊ za-
stosowania nowych technologii. Jak siÍ 
okazuje efekty moøna uzyskaÊ tylko wtedy 
gdy najpierw sporo siÍ zainwestuje: - Nie-
stety korzystanie z odnawialnych ürÛde≥ 
energii nie jest w Polsce zbyt powszech-
ne. Bez dotacji rzπdowych czy unijnych 
trudno mÛwiÊ o rewelacyjnej op≥acalnoúci. 
Wynika to z cen instalacji ca≥ej technolo-
gii, ktÛra jest bardzo droga ñ powiedzia≥ 
dr Franciszek WolaÒczyk z Politechniki 
Rzeszowskiej.  

Jak podkreúlili pracownicy naukowi 
prace  o odnawialnych ürÛd≥ach energii zo-
sta≥y wysoko ocenione. OprÛcz tego Dzie-
kan po przeczytaniu ich stwierdzi≥ , øe sπ 
zwiπzane z praktykπ i dobre w odbiorze:  
- Nie sπ to prace czysto teoretyczne ode-
rwane od realiÛw i potrzeb úrodowiska, 
w ktÛrym øyjemy.  To siÍ dla nas liczy i sy-
gnalizuje nam, øe kierunek studiÛw zwiπ-
zany z odnawialnymi ürÛd≥ami energii jest 

prawid≥owy bo w niedalekiej przysz≥oúci 
tych surowcÛw energetycznych zacznie 
brakowaÊ i trzeba bÍdzie znaleüÊ inne kie-
runki pozyskiwania tych surowcÛw ñ pod-
kreúli≥ dr WolaÒczyk. 

Jan Zuba dodaje  ñ Obecnie przepisy 
zmierzajπ do tego  aby zwiÍkszaÊ procent 
energii produkowanej ze ürÛde≥ odnawial-
nych ñ to kierunek od ktÛrego nie moøemy 
odchodziÊ ani odwracaÊ siÍ plecami. Dla-
tego waønym jest  øeby w tej dziedzinie 
gmina przygotowywa≥a siÍ na nowe tech-
nologie i nowe rozwiπzania. Prace zawie-
rajπ dla nas cenne wskazÛwki, na ktÛrych 
moøemy oprzeÊ dalsze opracowania. 

Sylwia TÍcza

          Joanna Staniszewska

kącik poetycki...

ÑÖ CZASEM WYSTARCZY JEDEN 
GESTÖî - DOBREJ WOLI

DziÍkujemy Wszystkim, ktÛrzy 
go okazali podczas zbiÛrki øywnoúci 
w dniach 28-29 wrzeúnia 2007r. organi-
zowanej w ramach ogÛlnopolskiej akcji 
ÑPodziel siÍ posi≥kiemî.
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Minister w UrzÍdzie 
Najprawdopodobniej juø w przysz≥ym roku rozpocznie siÍ budo-

wa obwodnicy Kolbuszowej, ≥πczπcej ulicÍ Mieleckπ z Tarnobrzeskπ. 
W≥aúnie z powstaniem nowego traktu komunikacyjnego zwiπzana 
by≥a wizyta wiceministra Rozwoju Regionalnego ñ W≥adys≥awa Or-
tyla w kolbuszowskim UrzÍdzie.

Senator W≥adys≥aw Ortyl, pose≥ Zbigniew 
Chmielowiec oraz Burmistrz Kolbuszowej Jan 
Zuba i Jego zastÍpca Marek Gil  spotkali siÍ 
pod koniec wrzeúnia w kolbuszowskim urzÍ-
dzie. Rozmowy dotyczy≥y budowy obwodnicy 
Kolbuszowej, ktÛra wyprowadzi ruch z centrum 

Nagroda jest przede wszystkim potwier-
dzeniem, øe nasz samorzπd spe≥nia wysokie 
wymagania zwiπzane ze wspÛ≥pracπ z przed-
siÍbiorcami i inwestorami. 

Przez najbliøszy rok we wszelkich ulot-
kach, materia≥ach promocyjnych oraz folderach 
a przede wszystkim w listach, pismach i doku-
mentach kolbuszowska gmina bÍdzie uøywaÊ 
god≥a promocyjnego i certyfikatu ÑGmina Fair 
Play ñ Certyfikowana Lokalizacja Inwestycjiî. 

Przyznanie nagrody poprzedzone jest 
wizytπ audytora w UrzÍdzie Miejskim, ktÛ-
ry sprawdza jak uk≥ada siÍ wspÛ≥praca z sa-

    
Burmistrz Kolbuszowej odebra≥ 5 paüdziernika w Sali Kongre-

sowej Pa≥acu Kultury i Nauki w Warszawie certyfikat ÑGmina Fair 
Play 2007î. Zaszczytny tytu≥ zosta≥ przyznany gminie Kolbuszowa 
juø po raz czwarty. 

Certyfikat ñ ÑGmina Fair Playî odebra≥ w Warsza-
wie Jan Zuba, towarzyszy≥ mu skarbnik Kolbuszo-
wej Stanis≥aw Zuber

morzπdem m.in. lokalnych przedsiÍbiorcÛw. 
ñ Pomyúlnie zakoÒczona weryfikacja oznacza, 
øe inwestorzy majπ w Kolbuszowej otwarte 
pole do dzia≥ania. A ich zainteresowanie mia-
stem nad Nilem roúnie. Na moje biurko trafia 
coraz wiÍcej listÛw kierowanych od podkar-
packich przedsiÍbiorcÛw chcπcych ulokowaÊ 
w naszym mieúcie swojπ dzia≥alnoúÊ ñ stad 
m.in. inicjatywa stworzenia Kolbuszowskiego 
Parku Przemys≥owo ñ Naukowego. SπdzÍ, øe 
opinia niezaleønego eksperta jakim jest Ka-
pitu≥a konkursowa Fair Play jest dla nich po-
twierdzeniem, øe jesteúmy dla nich przyjaüni 

i otwarci. Tytu≥ Fair Play to rÛwnieø  motywa-
cja dla pracownikÛw UrzÍdu sk≥aniajπca do 
podnoszenia jakoúci prac, ktÛra przek≥ada siÍ 
pÛüniej na dobrπ ocenÍ wystawianπ zarÛwno 
przez inwestorÛw jak i mieszkaÒcÛw ñ mÛwi 
Jan Zuba burmistrz Kolbuszowej. 

W tym roku odby≥a siÍ szÛsta edycja kon-
kursu, wziÍ≥o w niej udzia≥ ogÛ≥em 161 gmin, 
z ktÛrych po dwuetapowej weryfikacji, decyzjπ 
Kapitu≥y do grona laureatÛw zosta≥y zaliczone 
153 samorzπdy. 

Sylwia TÍcza 

Nil wybudowany zosta≥ jeszcze przed wojnπ. 
Gdyby dosz≥o do jakiejú awarii tej przeprawy 
bπdü  nawet drobnej kolizji drogowej w rejonie 
mostu mielibyúmy praktycznie zablokowane 
miasto, ≥πcznie z drogπ krajowπ. To wzglÍdy 
przemawiajπce za tym aby ta obwodnica jak 
najszybciej powsta≥a ñ dodaje Zuba. 

Parlamentarzyúci z regionu widzπc po-
trzebÍ budowy nowego traktu komunikacyjnego 
wyprowadzajπcego ruch ciÍøkich samochodÛw 
z centrum miasta od poczπtku interesowali 
siÍ sprawπ. Realizacja tego przedsiÍwziÍcia 
- uchwa≥π Rady Sejmiku WojewÛdzkiego zo-
sta≥a uwzglÍdniona w wieloletnim planie in-
westycyjnym  Podkarpacia. Na budowÍ nowego 
traktu w Kolbuszowej zabezpieczone zosta≥y 
rÛwnieø úrodki z programu operacyjnego Polska 
Wschodnia, opracowanego przez Ministerstwo 
Rozwoju Regionalnego. 

To, ile dok≥adnie inwestycja bÍdzie kosz-
towaÊ okaøe siÍ dopiero po przetargu na wyko-
nawcÍ robÛt. WstÍpnie szacuje siÍ, øe bÍdπ to 
koszty rzÍdu 8 do 10 mln. z≥. : - Prace powinny 
siÍ rozpoczπÊ w przysz≥ym roku ñ informuje 
Burmistrz Kolbuszowej Jan Zuba. 

W dalszej perspektywie planuje siÍ moder-
nizacjÍ drogi wojewÛdzkiej relacji Kolbuszowa ñ 
Mielec z budowπ nowego mostu w åwierczowie. 

Sylwia TÍcza 

Takie wizyty podkarpackich parlamentarzystÛw - oznaczajπ najczÍúciej 
rozmowy o najbliøszych inwestycjach w Kolbuszowej. 

miasta: - Nowy ciπg komu-
nikacyjny ma po≥πczyÊ ulicÍ 
Mieleckπ i Tarnobrzeskπ. 
Przy tej okazji powstanie 
drugi most nad rzekπ Nil. To 
niesamowicie waøna inwe-
stycja, bo wyprowadzi ruch 
tranzytowy z rynku ñ infor-
muje Jan Zuba, gospodarz 
kolbuszowskiej gminy. 

Tiry przejeødøajπce 
przez centrum Kolbuszowej 
sπ coraz bardziej uciπøliwe. 
Przez miasto czÍsto trudno 
przejechaÊ nie z≥orzeczπc 

na korki. Ale ruch ciÍøarÛwek zaczπ≥ zagraøaÊ 
rÛwnieø budynkom wzd≥uø ulicy Narutowicza, 
w tym zabytkowego budynku Kolegiaty Kol-
buszowskiej oraz kaplicy cmentarnej: - Musi-
my rÛwnieø pamiÍtaÊ, øe jedyny most na rzece 
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Programu Operacyjnego Rozwój Polski 
Wschodniej oraz pięciu regionalnych 
programów operacyjnych, w tym RPO 
Województwa Podkarpackiego. W tzw. 
Programie Polski Wschodniej zawarta jest 
kluczowa dla Kolbuszowej inwestycja, 
jaką jest obwodnica miasta oraz remont 
drogi w kierunku Mielca.

Marszałek Województwa Zygmunt 
Cholewiński omówił temat wykupu grun-
tów pod budowę obwodnicy Kolbuszo-
wej, który reguluje ustawa o szczegól-
nych zasadach przygotowania i realizacji 
w zakresie dróg publicznych. 

Dzięki podpisanemu programowi 
Polski Wschodniej inwestycja ta na pew-
no zostanie zrealizowana.

RADA MIEJSKA UCHWALIŁA
W kolejnym punkcie obrad p.o. 

Dziekana Zamiejscowego Wydziału Bio-
technologii prof. Marek Koziorowski oraz 
dyrektorzy: Liceum Ogólnokształcącego 
Wanda Jasińska, Zespołu Szkół Technicz-
nych Ryszard Zieliński i Zespołu Szkół 
Agrotechniczno- Ekonomicznych W We-
ryni Stanisław Olszówka złożyli infor-
macje dotyczące funkcjonowania szkół 
ponadgimnazjalych na terenie miasta 
i gminy Kolbuszowa.

Podczas XVI sesji Rada Miejska 
podjęła uchwały w sprawie: zmian w bu-
døecie Miasta i Gminy Kolbuszowa na rok 
2007, zmiany zakresu wykonywania wie-
loletnich programÛw inwestycyjnych pod 

   
W dniu 4 paüdziernika br. w budynku Centrum Kultury Wsi 

w Kolbuszowej GÛrnej odby≥a siÍ XVI sesja V kadencji Rady Miej-
skiej  w Kolbuszowej.  

Posiedzenie otworzy≥ Przewodniczπ-
cy Rady Miejskiej Krzysztof Wilk, ktÛry 
przedstawi≥ radnym porzπdek obrad, sk≥a-
dajπcy siÍ z 14 punktÛw roboczych. 

W posiedzeniu wziÍli udzia≥ Minister 
W. Ortyl, Marsza≥ek WojewÛdztwa Z. Cho-
lewiÒski, Pose≥ na Sejm Z.Chmielowiec, 
Radny Sejmiku WojewÛdzkiego B. Roma-
niuk, Starosta Kolbuszowski J. Kardyú, 
Wicestarosta W.Macheta. Po przyjÍciu 
protoko≥u z poprzedniej sesji, Burmistrz 

Kolbuszowej Jan Zuba, poinformowa≥ rad-
nych o wydanych zarzπdzeniach w okresie 
pomiÍdzy sesjami. 

FUNKCJONOWANIE S£UØBY 
ZDROWIA NA TERENIE MIASTA 

I GMINY KOLBUSZOWA
Podczas ostatniej sesji Dyrektor SP 

ZOZ  Zbigniew Strzelczyk przedstawi≥ Rad-
nym informacje dotyczπce s≥uøby zdrowia. 
Poinformowa≥, øe w Publicznych Oúrodkach 

Zdrowia dzia≥ajπcych na terenie gmi-
ny Kolbuszowa, zatrudnionych jest 11 
lekarzy medycyny oraz 8 pielÍgniarek 
w tym 4 pielÍgniarki úrodowiskowo- 
rodzinne, przedstawi≥ wykaz poradni 
specjalistycznej opieki ambulatoryjnej 
oraz dzia≥y diagnostyki medycznej. 
Radni rozpoczÍli dyskusje na temat 
zarobkÛw pracownikÛw kolbuszow-
skiego ZOZ i problemÛw p≥acowych 
lekarzy. 

WIZYTA MINISTRA 
I MARSZA£KA 

WOJEW”DZTWA
VXI posiedzenie Rady Miejskiej 

zaszczycili obecnoúciπ Minister W≥a-
dys≥aw Ortyl oraz Marsza≥ek Woje-
wÛdztwa Podkarpackiego Zygmunt 
CholewiÒski. Wystπpienie Ministra 
Ortyla dotyczy≥o podpisanego w przez 
Komisarza ds. Polityki Regionalnej 
Komisji Europejskiej DanutÍ H˚bner 

Prezydium Rady Miejskiej oraz zaproszeni goúcie.

Dyrektor SP ZOZ  Zbigniew Strzelczyk.

Dyrektor Liceum OgÛlnokszta≥cπcego Wanda Ja-
siÒska.

cd. na str. 12
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nazwπ: ÑPoprawa infrastruktury drogowej 
w gminie Kolbuszowaî, ÑPoprawa gospo-
darki úciekowej w gminie Kolbuszowaî 
podjÍtych uchwa≥π Rady Miejskiej w Kol-
buszowej Nr VI/41/07 z dnia 22 lutego 
2007 roku w sprawie uchwalenia budøetu 
miasta i gminy Kolbuszowa na rok 2007, 
zaciπgniÍcia kredytu w banku wy≥onionym 
w drodze przetargu na sp≥atÍ wczeúniej 
zaciπgniÍtych zobowiπzaÒ z tytu≥u zaciπ-
gniÍtych kredytÛw i poøyczek, wskazania 
jednostek budøetowych, ktÛre utworzπ 
rachunek dochodÛw w≥asnych, ustalenia 
ürÛde≥ dochodÛw w≥asnych jednostek bu-
døetowych oraz okreúlenia ich przezna-
czenia, podjÍcia zobowiπzania na zadanie 
inwestycyjne pod nazwπ: wykonanie pro-
jektu miejscowego planu zagospodarowa-
nia przestrzennego terenÛw z≥oøa gazu 
ziemnego Kupno- 2,3,6, oúrodka zbioru 
gazu wraz z przy≥πczami, gazociπgÛw ko-
palnianych i gazociπgu ekspedycyjnego po-
≥oøonych w Gminie Kolbuszowa, wyraøenia 
zgody na nabycie do zasobÛw komunalnych 
niezabudowanej nieruchomoúci gruntowej 
po≥oøonej w Kolbuszowej przy ulicy Kra-
kowskiej, wyraøenia zgody na obciπøenie 
s≥uøebnoúciπ gruntowπ nieruchomoúci po-
≥oøonej w Bukowcu stanowiπcej w≥asnoúÊ 
Miasta i Gminy Kolbuszowa.

       

PRZEWODNICZ•CY 
RADY MIEJSKIEJ 
W KOLBUSZOWEJ

przyjmuje strony
w kaødy wtorek w godzinach  

od 9.00 do 11.00
w budynku UrzÍdu Miejskiego 

pokÛj nr 17

DziesiÍÊ par ma≥øeÒskich z terenu miasta i gminy Kolbuszowa 
obchodzi≥o  w sobotÍ 22 wrzeúnia jubileusz z≥otych godÛw. 

Z≥ote gody 

Z tej okazji w sali widowiskowej Miej-
skiego Domu Kultury w Kolbuszowej odby≥o 
siÍ spotkanie jubilatÛw, podczas  ktÛrego 
Burmistrz Kolbuszowej Jan Zuba i Prze-
wodniczπcy Rady Miejskiej Krzysztof Wilk 
odznaczyli szanowne pary Medalami Za 
D≥ugoletnie Poøycie Ma≥øeÒskie, przyzna-
wane przez Prezydenta RP.

PiÍÊdziesiÍciolecie wspÛlnej drogi ma≥-
øeÒskiej úwiÍtowali paÒstwo:

Anna i Franciszek Bernaccy z Wi-
de≥ki, Czes≥awa i Roman Depa z Do-
matkowa, Maria i Stanis≥aw Gπsior 
z Przedborza, Anna i Stanis≥aw Gole-
ma z Wide≥ki, Anna i Kazimierz Haptaú 
z Kolbuszowej, Helena i Edward Ma-
≥odobry z Kolbuszowej Dolnej, Julia 

i JÛzef Niezgoda z Kolbuszowej, Ja-
nina i Micha≥ Rumak z Wide≥ki, Zofia 
i Maciej SkowroÒscy z Kolbuszowej 
oraz Zuzanna i Micha≥ åwider z Kol-
buszowej.  

W uroczystoúci udzia≥ wziÍli: senator 
RP Mieczys≥aw Maziarz i pose≥ Zbigniew 
Chmielowiec, ktÛrzy wrÍczyli wszystkim 
parom listy gratulacyjne a takøe Kierownik 
UrzÍdu Stanu Cywilnego Anna Pastu≥a oraz 
licznie zgromadzona rodzina i krewni. 

Po z≥oøeniu øyczeÒ, gratulacji i wrÍ-
czeniu kwiatÛw, przy symbolicznej lampce 
szampana ca≥a sala odúpiewa≥a jubilatom 
Ñsto latî. Niespodziankπ dla przyby≥ych go-
úci by≥ wystÍp Kapeli W≥adys≥awa Pogody.

S.T.  

cd. ze str. 11

Na terenie Miasta i Gminy Kolbuszo-
wa usytuowane sπ  cztery lokale wyborcze, 
przystosowane do potrzeb dla osÛb niepe≥-
nosprawnych sπ to: w mieúcie Kolbuszowa 
lokal wyborczy w Szkole Podstawowej Nr 
1 oraz Zespole SzkÛ≥ Technicznych ,  na 
terenie Gminy Kolbuszowa ñ W Szkole 
Podstawowej w ZarÍbkach oraz w Domu 
Kultury w Kolbuszowej GÛrnej

Aby  g ≥osowaÊ  w takim lokalu  / 
a mieszka siÍ w innym obwodzie g≥osowa-
nia / naleøy wybraÊ z UrzÍdu Miejskiego 
zaúwiadczenie o prawie do g≥osowania, 
wydawane do dnia 19 paüdziernika do go-
dziny 12.00

Osoby , ktÛre bÍdπ pierwszy raz 
g≥osowaÊ i nie posiadajπ  jeszcze do-
wodÛw osobistych , idπc do g≥osowa-
nia zabierajπ ze sobπ inny  dokument 
ze zdjÍciem np. .paszport, legitymacjÍ 
ubezpieczeniowπ ,legitymacje szkolnπ  
lub prawo jazdy.

Osoby przebywajπce np.do dnia 
19 lub 20  paüdziernika br.  w szpitalu  
w Kolbuszowej, sπ ujmowane w spisach 
wyborczych w szpitalu. Chcπc w dniu 21 
paüdziernika g≥osowaÊ w obwodach swego 
sta≥ego miejsca zamieszkania , idπc g≥oso-
waÊ  winne ze sobπ zabraÊ oprÛcz dowodu 
osobistego  wypis ze szpitala. / umoøliwi 

to Komisji Wyborczej  dopisanie wyborcy 
do spisu wyborcÛw/

Obywatele polscy  na stale zamiesz-
kali  za granicπ a przebywajπcy w dniu 21 
paüdziernika 2007 roku na terenie naszej 
gminy, mogπ g≥osowaÊ w wybranym przez 
siebie lokalu wyborczym okazujπc polski 
paszport oraz dokument poúwiadczajπ-
cy ich sta≥y pobyt za granicπ /np.,umowÍ 
o pracÍ itp./ .Wyborca taki zostaje dopi-
sany przez KomisjÍ Wyborczπ  do spisu 
wyborcÛw , Komisja Wyborcza umieúci 
rÛwnieø  swojπ pieczπtkÍ w jego paszporcie 
i wyda mu karty do g≥osowania.

(-)

J.M.

Dodatkowe informacje wyborcze z dnia 
12 paüdziernika 2007 roku
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Panie Poúle! Zdecydowa≥ siÍ Pan 
ponownie kandydowaÊ w wyborach do 
Sejmu RP. ProszÍ powiedzieÊ, czy PaÒ-
skim zdaniem wybory przedterminowe 
by≥y konieczne?

- Niestety, z pe≥nπ úwiadomoúciπ i od-
powiedzialnoúciπ g≥osowa≥em za skrÛceniem 
kadencji Sejmu, poniewaø w uk≥adzie jaki siÍ 
wytworzy≥ nie by≥o moøliwoúci, aby uzyskaÊ 
wiÍkszoúÊ, ktÛra automatycznie dawa≥aby 
moøliwoúÊ dobrego rzπdzenia. 

Faktycznie zdecydowa≥em siÍ ponownie 
kandydowaÊ w wyborach do Sejmu RP, z kilku 
wzglÍdÛw. Przekona≥em siÍ na w≥asnej skÛrze 
jak waøne jest dla regionu, dla powiatu, dla sa-
morzπdÛw, ale przede wszystkim dla mieszkaÒ-
cÛw, aby w danym Powiecie by≥ przynajmniej 
jeden Pose≥. Oczywiúcie ja nie przesπdzam w tej 
chwili wynikÛw wyborÛw, poniewaø ostateczny 
g≥os majπ mieszkaÒcy naszej gminy, naszego 
powiatu, naszego okrÍgu. Niemniej jednak 
mam nadziejÍ, øe ktÛryú z kandydatÛw z Po-
wiatu Kolbuszowskiego - Pos≥em pozostanie.    

Jak Pan oceni swojπ dwuletniπ pracÍ 
w Sejmie?

- Przez dwa lata sprawowa≥em man-
dat Pos≥a na Sejm RP. Niejednokrotnie na 
rÛønych spotkaniach powtarza≥em, øe nie 
by≥em Pos≥em z ekranÛw telewizyjnych, ani 
z pierwszych stron gazet, a skupia≥em siÍ 
na pracy na rzecz naszego regionu, na rzecz 
powiatu, na rzecz wspÛ≥pracy z samorzπdami 
oraz stowarzyszeniami i przedsiÍbiorcami. 

Przyznam siÍ szczerze, øe pierwszy rok 
mojej pracy w Sejmie by≥ rokiem najtrud-
niejszym, poniewaø cz≥owiek sam musia≥ siÍ 
uczyÊ i podpatrywaÊ swoich juø doúwiadczo-
nych kolegÛw. 

Drugi rok pracy, kiedy otworzy≥y siÍ 
pewne moøliwoúci pozyskania funduszy dla 

regionu, powiatu i gmin robiliúmy wszystko, 
aby te úrodki úciπgnπÊ dla Podkarpacia. 

KoÒczπc 2 ñ letniπ pracÍ w Sejmie ñ od-
chodzÍ z podniesionπ g≥owπ lecz z pewnym 
Ñniedostatkiemî.    

Co uwaøa Pan za swÛj najwiÍkszy 
sukces w dwuletniej pracy? Co uda≥o siÍ 
Panu zrobiÊ dla Powiatu i jak zamierza 
Pan reprezentowaÊ interesy Powiatu 
Kolbuszowskiego, jeúli wygra Pan wy-
bory parlamentarne?

-  Dla mnie najwiÍkszym, osobistym 
sukcesem w dwuletniej pracy by≥o pozyska-
nie úrodkÛw finansowych na rewitalizacjÍ li-
nii kolejowej RzeszÛw ñ Kolbuszowa ñ Ocice 
ñ Warszawa. Oczywiúcie nie by≥oby to moøliwe, 
gdyby nie wspÛ≥praca parlamentarzystÛw z ca-
≥ego Podkarpacia. Jest to otwarcie Podkarpacia 
na WarszawÍ. Mam nadziejÍ, øe w ciπgu kilku 
najbliøszych lat mieszkaÒcy Podkarpacia bÍdπ 
mogli spokojnie i bezpiecznie dojechaÊ do War-
szawy maksymalnie w ciπgu 3,5 godziny. 

W ciπgu 2 lat mej kadencji w Sejmie 
uda≥o siÍ m. in. pozyskaÊ úrodki finansowe 
na: przebudowÍ drogi krajowej nr 9 na od-
cinku Kolbuszowa Dolna, modernizacjÍ drogi 
Kolbuszowa ñ SÍdziszÛw, remont drÛg powia-
towych Kolbuszowa ñ Stalowa Wola.   

Cieszπ mnie rÛwnieø dodatkowe inwesty-
cje, ktÛre sπ przygotowane do dofinansowania 
i realizacji w tym g≥Ûwnie: programu CEXO, 
zwiπzanego z wprowadzeniem  nowych techno-
logii dla ZST w Kolbuszowej; ma≥a obwodnica 
w Kolbuszowej; modernizacja drogi krajowej 
Kolbuszowa ñ RzeszÛw; przebudowa drogi wo-
jewÛdzkiej Mielec ñ Kolbuszowa ñ RaniøÛw oraz 
regulacja rzeki NIL. 

WspÛ≥praca z Samorzπdem Powiatu przy-
nios≥a poøπdane efekty. Z Ministerstwa Infra-
struktury uda≥o siÍ úciπgnπÊ úrodki na usuwa-
nie strat wywo≥anych skutkami powodzi dla 

powiatu oraz naszych gmin. Sπ to dodatkowe 
úrodki, ktÛre zostanπ zarÛwno jak i przez samo-
rzπd powiatowy jak i samorzπdy poszczegÛlnych 
gmin wykorzystane przy remontach oraz przy 
budowie drÛg, na ktÛre tak wszyscy czekali. 

Ponadto wspÛ≥pracowa≥em z wieloma sto-
warzyszeniami, druøynπ harcerzy, straøakami. 
£πcznie 26 jednostek Ochotniczych Straøy Po-
øarnych z terenu powiatu kolbuszowskiego, 
tarnobrzeskiego, mieleckiego, stalowowolskie-
go otrzyma≥o dofinansowanie na zakup samo-
chodÛw i modernizacje remiz straøackich. 

Jeúli chodzi o dalsze perspektywy to 
wspÛlnie z Zarzπdem Powiatu podjÍliúmy 
doúÊ d≥ugie i ømudne starania, ale dziÍki 
temu ZespÛ≥ SzkÛ≥ Technicznych w Kolbuszo-
wej w ciπgu najbliøszych lat otrzyma dodat-
kowe úrodki na modernizacjÍ, na doposaøenie 
w nowoczesne maszyny, pomoce naukowe. 
Uwaøam, øe edukacja odgrywa bardzo waø-
nπ rolÍ w naszym spo≥eczeÒstwie. Samorzπd 
Gminy Kolbuszowa dziÍki wsparciu otrzyma 
blisko 500 tys. Euro na termomodernizacjÍ 
placÛwek oúwiatowych. 

Ostatnia wiadomoúÊ jakπ otrzyma≥em i z 
ktÛrej jestem zadowolony to wpisanie rodzinnej 
wsi mojego ojca ñ Kolbuszowa GÛrna, do Krajo-
wego Systemu Ratownictwa Gaúniczego. 

Jakie problemy øycia codziennego do-
strzega Pan w naszym Powiecie i jak za-
mierza Pan pomÛc w ich rozwiπzaniu?

Dnia 21 paüdziernika 2007 roku wyborcy udadzπ siÍ ponownie do 
urn wyborczych. Tak zdecydowali Pos≥owie, g≥osujπc 7 wrzeúnia za 
samorozwiπzaniem Sejmu. Przez ostatniπ kadencjÍ w ≥awach sejmo-
wych zasiada≥ Zbigniew Chmielowiec. By≥ on Pos≥em V Kadencji.

O zbliøajπcych siÍ przedterminowych wyborach parlamentar-
nych z Pos≥em Zbigniewem Chmielowcem, rozmawia Anna Jarosz.

  

Pose≥ na Sejm RP Zbigniew Chmielowiec. 
   Fot. A. Jarosz

cd. na str. 14
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-  ProblemÛw jest wiele. Natomiast ja 
osobiúcie uwaøam, øe sπ dwa zasadnicze 
w naszym powiecie. Pierwszy to niewπtpli-
wie sytuacja naszej s≥uøby zdrowia, drugi to 
stan naszych drÛg. 

BÍdÍ siÍ stara≥ i jestem pewien, øe szpi-
tal w Kolbuszowej by≥, jest i bÍdzie, poniewaø 
gdyby by≥o inaczej to wszyscy ponieúlibyúmy 
poraøkÍ. Trwajπ rozmowy w Ministerstwie 
FinansÛw o doposaøeniu naszego szpitala 
w dodatkowy jakøe potrzebny sprzÍt. Mam 
nadziejÍ, øe nasze starania zakoÒczπ siÍ po-
zytywnie, poniewaø mamy poparcie P. Woje-
wody Ewy Draus. 

Doskonale zdajemy sobie sprawÍ ze sta-
nu naszych drÛg. Uda≥o nam siÍ pozyskaÊ 
spore úrodki na przebudowÍ drÛg powiato-
wych. Jest szansa na lepszy stan naszych 
drÛg, pod warunkiem zintensyfikowania 
dzia≥aÒ i úrodkÛw finansowych w kierunku 
poszukiwaÒ i niezw≥ocznych wdroøeÒ takich 
technologii rekonstrukcji nawierzchni, ktÛre 
gwarantowa≥yby niezmiennπ dobrπ jakoúÊ 
i trwa≥oúÊ przez minimum 20 lat. 

Dla mieszkaÒcÛw samej Kolbuszowej 

waøne sπ dwie obwodnice. Uwaøam, øe sta-
rania dotyczπce budowy ma≥ej obwodnicy 
sta≥o siÍ faktem, poniewaø jest przygotowana 
odpowiednia dokumentacja i od roku 2008 
projekt bÍdzie realizowany. Przeprowadzi≥em 
wstÍpne rozmowy, dotyczπce duøej obwod-
nicy w Kolbuszowej. Zaznaczam, øe jest to 
perspektywa kilku lat. Ona musi powstaÊ, 
poniewaø jak wszyscy wiemy, miasto Kol-
buszowa zaczyna juø odczuwaÊ uciπøliwoúci 
zwiÍkszonego ruchu samochodowego.

Podczas kampanii odby≥em wiele spo-
tkaÒ z mieszkaÒcami naszego powiatu, gdzie 
przedstawiano problemy, ktÛrych rozwiπ-
zanie leøa≥o w gestii samorzπdÛw. Problem 
polega jednak na braku úrodkÛw dla ich 
realizacji. Zadaniem przysz≥ego Sejmu po-
winno byÊ przyjÍcie takich rozwiπzaÒ, ktÛre 
umoøliwiπ samorzπdom wszystkich szczebli 
realizacjÍ zleconych im zadaÒ.

ProszÍ powiedzieÊ jak ocenia Pan 
moøliwoúÊ wspÛ≥pracy miÍdzy powiatem, 
miastem  i gminami powiatu z perspek-
tywy Pos≥a Ziemi Kolbuszowskiej?

- WspÛ≥pracÍ zarÛwno z Radπ Powia-
tu jaki i Radami poszczegÛlnych gmin na 

czele ze Starostami, Burmistrzami i WÛjta-
mi, oceniam bardzo dobrze. Jestem blisko 
spraw zwiπzanych z samorzπdem, poniewaø 
ja by≥em, jestem i bÍdÍ samorzπdowcem. 
W samorzπdzie pracowa≥em przez blisko 15 
lat, dlatego wiem z jakimi problemami w fi-
nansowaniu inwestycji muszπ radziÊ sobie 
samorzπdy. 

Dlaczego wyborcy majπ zaufaÊ w≥a-
únie Panu?

-  Przyznam siÍ, øe jest mi bardzo ciÍøko 
odpowiedzieÊ na pytanie ñ dlaczego wyborcy 
majπ zaufaÊ mojej osobie. Wyborcy potrafiπ 
oceniÊ, dlatego wskazywanie na cechy oso-
biste, ktÛre mia≥yby decydowaÊ o zdobyciu 
ich zaufania uwaøam za brak krytycyzmu 
wobec swojej osoby. Bardziej wskazane oraz 
o wiele bardziej cenne wydajπ mi siÍ opinie 
mieszkaÒcÛw naszego powiatu, ktÛrzy zachÍ-
cali mnie do kandydowania i ca≥y czas mnie 
wspierajπ. Niezdecydowanych i tych, ktÛrzy 
nie bÍdπ g≥osowaÊ na mnie, proszÍ aby oddali 
g≥os na naszych kandydatÛw. 

Øyczπc realizacji i spe≥nienia PaÒ-
skich planÛw dziÍkujÍ za rozmowÍ.

W dniu 20 września 2007 roku 
odbyła się XII Sesja III Kadencji 
Rady Powiatu w Kolbuszowej. Ob-
rady rozpoczął Przewodniczący 
Rady Powiatu Tadeusz KopeÊ, 
ktÛry przedstawi≥ Radnym 13 
ñ punktowy porzπdek obrad. 

INFORMACJA O PRACY 
ZARZ•DU OD POPRZEDNIEJ 

SESJI
Jednym z waøniejszych punktÛw obrad 

by≥a informacja o pracy Zarzπdu od poprzed-
niej Sesji, ktÛrπ przedstawi≥ Starosta Kol-
buszowski JÛzef Kardyú: ÑZarzπd Powiatu 
od poprzedniej Sesji obradowa≥ na 6 posiedze-
niach, przedmiotem obrad Zarzπdu Powiatu 
by≥o przygotowanie projektÛw uchwa≥ i ma-
teria≥Ûw na dzisiejszπ SesjÍ Rady, ponadto 
rozpatrywanie bieøπcych spraw zwiπzanych 
z dzia≥alnoúciπ powiatu oraz rozpatrywanie 
spraw i wnioskÛw kierowanych do Zarzπdu 
Powiatu przez instytucje lub osoby fizycz-
ne. Ponadto Zarzπd zajmowa≥ siÍ analizπ 
informacji o wynikach finansowych i zo-
bowiπzaniach Samodzielnego Publicznego 
Zespo≥u Opieki Zdrowotnej w Kolbuszowej 
oraz o samej sytuacji w Szpitalu. Prowadzo-
ne sπ rozmowy z WÛjtami Gmin w sprawie 
uzgodnienia zasad i warunkÛw dzia≥ania 
POZ w Oúrodkach Zdrowia w poszczegÛlnych 
Gminach. Na bieøπco nadzorowane sπ prace 
remontowe prowadzone na drogach powia-
towych, ponadto w zwiπzku z otrzymaniem 

Z prac Rady Powiatu
kolejnej promesy od Ministra FinansÛw na 
kwotÍ 400 000 z≥ z przeznaczeniem na usu-
wanie skutkÛw powodzi, przygotowywana jest 
dokumentacja techniczna i dokumenty nie-
zbÍdne do wykorzystania przez Powiat w/w 
kwoty. Prawdopodobnie uda nam siÍ to obro-
niÊ. Wczoraj byliúmy w Krakowie w MSWiA ñ 
delegatura Krakowska i przy zaangaøowaniu 
Pana Pos≥a Zbigniewa Chmielowa, staramy 
wszystko zrealizowaÊ pozytywnie. Z≥oøony 
zosta≥ wniosek do Ministerstwa Edukacji 
o dofinansowanie remontÛw SzkÛ≥, ponadto 
w przygotowaniu jest wniosek o dofinanso-
wanie przez Ministerstwo Edukacji montaøu 
monitoringu w szko≥ach prowadzonych przez 
Powiatî.

DZIA£ALNOå∆ PORADNI  
PSYCHOLOGICZNO-PEDAGOGICZNEJ 

W KOLBUSZOWEJ
Kolejnym istotnym punktem by≥o 

rozpatrzenie sprawozdania z funkcjonowa-
nia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 
w Kolbuszowej. Sprawozdanie omÛwi≥a Dy-
rektor Poradni Psychologiczno-Peda-
gogicznej w Kolbuszowej Eløbieta Mi-
ko≥ajczyk: ÑPoradnia jest specjalistycznπ 
placÛwkπ oúwiatowπ funkcjonujπcπ od 1970 
roku.  Swoim dzia≥aniem obejmuje rejon Po-
wiatu Kolbuszowskiego. Od poczπtku swego 
istnienia stawia≥a w centrum uwagi dziecko 
i jego dobro. Dzieciom, m≥odzieøy, rodzicom 
oraz nauczycielom zapewnia pomoc i opiekÍ 
na poziomie zgodnym ze wspÛ≥czesnπ wie-
dzπ, poszanowaniem godnoúci osobistej oraz 

dyskrecjÍ i prywatnoúÊ. Corocznie diagnozuje 
oko≥o 1500 osÛb. W poradni pracuje dziesiÍ-
cioosobowa kadra specjalistÛw, úwiadczπca 
pomoc z zakresu: psychologii, pedagogiki, 
logopedii, doradztwa zawodowego”. 

Kolejnymi punktami Sesji by≥o rozpa-
trzenie przez RadÍ Powiatu sprawozdania 
z realizacji planu gospodarki odpadami dla 
powiatu oraz raportu z realizacji programu 
ochrony úrodowiska dla Powiatu Kolbuszow-
skiego przedstawionych przez Kierownika 
Wydzia≥u Ochrony årodowiska, Rol-
nictwa, Leúnictwa i Ochrony Przyrody 
Grzegorza ZiemiaÒskiego.

cd. na str. 16

Honorowy gość XII Sesja III Kadencji Rady Powia-
tu - Pose≥ na Sejm RP Zbigniew Chmielowiec.
   Fot. A. Jarosz

cd. ze str. 13
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Mija juø dziesiÍÊ miesiÍcy od momen-
tu, gdy Rada Powiatu powo≥a≥a Pana na 
funkcjÍ Starosty Kolbuszowskiego. Jak 
ocenia Pan obecnπ sytuacjÍ w powiecie 
i co uda≥o siÍ zrobiÊ i zrealizowaÊ?

- Ten dziesiÍciomiesiÍczny okres sprawo-
wania funkcji Starosty uznajÍ za bardzo dobry, 
szczegÛlnie pod kπtem wspÛ≥pracy powiatu 
z gminami. WspÛ≥praca ta dotyczy szczegÛl-
nie inwestycji na drogach powiatowych i pro-
wadzonych remontach drÛg,  gdzie WÛjtowie 
Gmin i Burmistrz z w≥asnych budøetÛw prze-
kazali dla powiatu znaczne úrodki finansowe, 
za co im dziÍkujÍ. Sytuacja w powiecie popra-
wia siÍ na lepsze, z poparciem naszego pos≥a 
Zbigniewa Chmielowca modernizowana jest 
linia kolejowa, modernizowane sπ drogi woje-
wÛdzkie, powiatowe, prowadzone sπ renowacje 
zabytkowych obiektÛw sakralnych,  remonty 
obiektÛw kultury i wiele innych inwestycji. 
Wszystko to ma wp≥yw na polepszenie sytuacji 
gospodarczej i spo≥ecznej naszego powiatu.  

Co uwaøa Pan za najwiÍkszy sukces, 
jeúli chodzi o wspÛ≥pracÍ Pana z naszy-
mi parlamentarzystami i co dziÍki nim 
uda≥o siÍ zrealizowaÊ? 

-  WspÛ≥praca z parlamentarzystami 
uk≥ada siÍ dobrze, jednak muszÍ przyznaÊ, øe 
mnie jako Staroúcie najlepiej wspÛ≥pracuje siÍ 
z Panem Pos≥em Zbigniewem Chmielowcem. 
To wy≥πcznie dziÍki jego wsparciu, staraniom 
i osobistemu zaangaøowaniu powiat kolbu-
szowski, a dok≥adnie ZespÛ≥ SzkÛ≥ Technicz-
nych w Kolbuszowej zakwalifikowany zosta≥ 
do tzw. programu CEXO. WartoúÊ ca≥ego pro-
jektu dla powiatu kolbuszowskiego z przezna-
czeniem na rozwÛj ZST i CKP wynosi 6 666 
664,00 z≥. Program ten pozwoli na rozwÛj Ze-
spo≥u SzkÛ≥ Technicznych i Centrum Kszta≥ce-
nia Praktycznego w Kolbuszowej, uruchomio-
ne zostanπ w szkole nowe atrakcyjne kierunki 
kszta≥cenia dla m≥odzieøy, a co za tym idzie 
perspektywa otrzymania dobrej pracy w Pol-
sce ñ m.in. w WSK RzeszÛw, dziÍki czemu 
czÍúÊ m≥odzieøy nie bÍdzie musia≥a wyjeødøaÊ 
za granicÍ do pracy. Uzyskano dofinansowanie 
z Ministerstwa Rolnictwa na zakup pomocy 
naukowych dla Zespo≥u SzkÛ≥ Agrotechniczno 
ñ Ekonomicznych w Weryni. 

RÛwnieø dziÍki wsparciu Pana Pos≥a 
powiat otrzyma≥ dotacjÍ z Ministerstwa In-
frastruktury w kwocie 1 mln 10 000 z≥. z prze-
znaczeniem na usuwanie strat na drogach wy-
wo≥anych powodziπ. Za otrzymane pieniπdze 
powiat wyremontowa≥ zniszczone przepusty 
drogowe, przyczÛ≥ki mostÛw oraz odcinki drÛg 
powiatowych. 

Dalej idπc mamy poparcie naszego po-
s≥a w staraniach w Ministerstwie FinansÛw 

o przyznanie powiatowi úrodkÛw finansowych 
na zakup sprzÍtu medycznego do Szpitala Po-
wiatowego w Kolbuszowej.

Nieoceniona jest rÛwnieø bieøπca pomoc 
Pana Pos≥a Chmielowca, majπca na celu  prze-
kazywanie informacji dotyczπcych moøliwoúci 
sk≥adania wnioskÛw, a tym samym pozyski-
wanie pieniÍdzy z Funduszy Pomocowych lub 
Ministerstw. 

Co Pan jako szef Powiatu i wyborca 
oczekuje po nowych wyborach parlamen-
tarnych?

- W obliczu nadchodzących wyborów 
oczekuję, że nowy rząd zawrze w swoim 
programie deklaracje reformowania otocze-
nia gospodarczego, służby zdrowia, zapewni 
stabilność prawa oraz dopasuje model edu-
kacji do wymagań rynku pracy co zmniej-
szy stopę bezrobocia i emigrację młodych 
ludzi za granicę. Mam nadzieję, że w zgodzie 
będzie realizował wspólnie określone cele 
zmierzające do rozwoju naszego kraju. Nie-
wątpliwie warto mieć swojego, lokalnego 
posła, bo kaødy pose≥ postÍpuje wed≥ug zasa-
dy Ñkoszula bliøsza cia≥uî. Parlamentarzyúci 
z innych miejscowości, przy całej życzliwości 
dla naszego powiatu, będą w pierwszej ko-
lejności załatwiać sprawy ze swojego terenu, 
a dopiero w dalszej kolejności nasze. RÛw-
nieø ja, jako Starosta bÍdÍ mia≥ moøliwoúÊ 
pozyskiwania dodatkowych úrodkÛw finanso-
wych z zewnπtrz, co niewπtpliwie wp≥ynie na 
rozwÛj naszego powiatu. Dlatego teø apelujÍ 
do wszystkich mieszkaÒcÛw powiatu kolbu-
szowskiego, aby poszli na wybory i g≥osowali 
na kandydata z naszego powiatu. 

ProszÍ powiedzieÊ, jakie sπ Pana 
nadzieje i pragnienia na dalszy rozwÛj 
naszego powiatu, regionu i kraju?

- W naszym kraju, a co za tym idzie rÛw-
nieø w powiecie czy regionie jest mnÛstwo rze-
czy, ktÛre naleøa≥oby zmieniÊ, poprawiÊ. Jed-
nym z bardziej palπcych problemÛw w naszym 
kraju jest bezrobocie a takøe emigracja, dlate-
go idealnym by≥oby stworzenie warunkÛw do 
rozwijania przedsiÍbiorczoúci i podnoszenia 
kwalifikacji naszych obywateli. Sprzyja≥y by 
temu nowe dogodne kredyty, ktÛre mia≥yby 
na celu pomÛc chÍtnym w tworzeniu nowych 
miejsc pracy i nowych firm. System rozwoju 
naszej gospodarki musi polegaÊ nie tylko na 
rozwoju inwencji obywateli, jak rÛwnieø sprzy-
janiu przez rzπd tworzeniu ustaw, ktÛre majπ 
na celu zwiÍkszenie op≥acalnoúci wytwarza-
nych przez ich firmy produktÛw i wyrobÛw.

Kolejnym, problemem w naszym kraju 
jest problem niewielkiego wzrostu budow-
nictwa mieszkalnego. W kaødym kraju na 
úwiecie budownictwo mieszkaniowe i bu-

Wywiad, opinie i spostrzeøenia Starosty 
Kolbuszowskiego ñ JÛzefa Kardysia

Starosta Kolbuszowski JÛzef Kardyú. 
   Fot. A. Jarosz

downictwo przemys≥owe wiπøe wielkie na-
dzieje na rozwÛj ca≥ej gospodarki krajowej. 
Sprzyja ono rozwojowi prawie wszystkich 
sektorÛw gospodarki, poczπwszy od projek-
towania na gospodarce úciekowej koÒczπc. 
Z pewnoúciπ nie bÍdzie sprzyjaÊ rozwojowi 
naszej gospodarki brak autostrad, drÛg eks-
presowych i kiepska jakoúÊ drÛg lokalnych.  
Øaden inwestor z kapita≥em zagranicznym nie 
zainwestuje w polskπ gospodarkÍ bez moøli-
woúci dojazdu i wyjazdu z za≥oøonej firmy bez 
sieci gazowej, wodociπgowej i úciekowej. Kolej-
ny problem to nasza s≥uøba zdrowia. Idealnym 
by≥oby wprowadzenie takiego systemu, ktÛry 
bÍdzie mia≥ za zadanie zapewnienie opieki 
ca≥odobowej dla wszystkich obywateli naszego 
kraju. Gospodarka naszego kraju wiπøe siÍ 
jednak z rozwojem naszego rolnictwa i wsi. 
Bez rozwoju rolnictwa nie ma rozwoju ca≥ej 
naszej gospodarki. Wiπøe to siÍ z modernizacjπ 
ca≥ego przemys≥u wytwarzajπcego maszyny 
rolnicze, nawozy i úrodki ochrony roúlin. Nale-
øa≥oby wprowadziÊ nowe zasady kredytowania 
i op≥acalnoúci produkcji rolniczej. Potrzebne 
sπ nowe wysokie nak≥ady na unowoczeúnienie 
i rozwÛj polskiego rolnictwa. Natomiast dla 
zwiÍkszenia bezpieczeÒstwa naszych obywa-
teli koniecznym jest usprawnienie aparatu 
sprawiedliwoúci. WierzÍ, øe jeøeli úwiadomie 
pÛjdziemy do wyborÛw, wybierzemy rzπd, ktÛ-
ry zrealizuje wszystkie te zadania i sytuacja 
w naszym powiecie, regionie i kraju polepszy 
siÍ, a ludziom bÍdzie øy≥o siÍ dostatniej. 

Proszπc o udzia≥ w wyborach øyczÍ 
mieszkaÒcom powiatu kolbuszowskiego mπ-
drego wyboru.

Rozmawia≥a Anna Jarosz
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Osoba do kontaktu: Anna Jarosz
Promocja i Kultura Powiatu, 
tel. (017) 22 80 492
e-mail: informacje@kolbuszowski.pl 

q  P O W I A T  q  R A D A  q  S T A R O S T W O  q 

P O W I A T O W Y

p r z e g l π d

 InformacjÍ z dzia≥alnoúci Powiatowego 
Inspektoratu Weterynarii w Kolbuszowej za 
rok 2006 i I pÛ≥rocze 2007 rok omÛwi≥ Powiato-
wy Inspektor Weterynarii JÛzef Futyma.  

Goúciem honorowym Sesji by≥ Pose≥ 
na Sejm RP Zbigniew Chmielowiec: 
ÑSzanowni PaÒstwo, w dniu dzisiejszym 
przede wszystkim chcia≥em podziÍkowaÊ za 
dotychczasowπ wspÛ≥pracÍ z Wysokπ Radπ 
jako Pose≥ Ziemi Kolbuszowskiej, Pose≥ na 
Sejm V Kadencji. Niejednokrotnie na rÛø-
nych spotkaniach powtarza≥em, øe nie by-
≥em Pos≥em z ekranÛw telewizyjnych, ani 
z pierwszych stron gazet, a skupia≥em siÍ na 
pracy na rzecz naszego regionu, na rzecz po-
wiatu, na rzecz wspÛ≥pracy z samorzπdami 
oraz stowarzyszeniami i przedsiÍbiorcami. 
WspÛ≥pracowa≥em zarÛwno z Radπ Powiatu 
jaki i Radami poszczegÛlnych gmin na czele 
ze Starostami, Burmistrzami i WÛjtami i tπ 
wspÛ≥pracÍ oceniam bardzo dobrze. Jestem 
blisko spraw zwiπzanych z samorzπdem, po-
niewaø ja by≥em, jestem i bÍdÍ samorzπdow-
cem. W samorzπdzie pracowa≥em przez blisko 
15 lat, dlatego wiem z jakimi problemami 
w finansowaniu inwestycji muszπ radziÊ so-
bie samorzπdy. Gorπco dziÍkujÍî.

cd. ze str. 14

Starosta Kolbuszowski JÛzef Kardyú  informuje o pracy Zarzπdu.
        Fot. A. Jarosz

RADNI PODJ LI UCHWA£Y
Ponadto Rada Powiatu podjÍ≥a nastÍpu-

jπce uchwa≥y: 1. W sprawie zmian w Statucie 
Powiatu Kolbuszowskiego. 2. Zmieniajπcej 
uchwa≥Í Rady Powiatu w Kolbuszowej Nr 
V/37/2007 z dnia 28 lutego 2007r. w sprawie 
okreúlenia zadaÒ powiatu, na ktÛre prze-
znacza siÍ úrodki Powiatowego Funduszu 
Rehabilitacji OsÛb Niepe≥nosprawnych prze-

kazane przez Prezesa Zarzπdu tego Fundu-
szu samorzπdowi powiatu kolbuszowskiego 
na realizacjÍ zadaÒ w 2007r. okreúlonych 
w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997r. o rehabi-
litacji zawodowej i spo≥ecznej oraz zatrudnia-
niu osÛb niepe≥nosprawnych (Dz. U. Nr 123, 
poz. 776 z pÛü. zm.) i wysokoúci úrodkÛw na 
w/w zadania. 3. W sprawie zmian w budøecie 
powiatu kolbuszowskiego na 2007r. 

Anna Jarosz

Z prac Rady Powiatu

W wyniku konkursów ogłoszonych przez Zarząd Powiatu Kolbu-
szowskiego i w związku z rozpoczynającym się nowym rokiem szkol-
nym, dyrektorem Zespołu Szkół Technicznych im. Bohaterów Września 
1939 roku w Kolbuszowej został Ryszard Zieliński, a funkcję dyrektora 
Centrum Kształcenia Praktycznego w Kolbuszowej powierzono Krzysz-
tofowi Stępień.

Nowi dyrektorzy szkÛ≥

Ryszard Zieliński pracę zawodową 
rozpoczął 01 września 1992 roku jako na-
uczyciel wychowania fizycznego w ZST 
w Kolbuszowej. Jest Trenerem II klasy 
w Piłce Nożnej, Instruktorem Rekreacji 
Ruchowej o specjalności Nauka Pływania, 
Instruktorem Sportu o specjalności Kultu-
rystyka, a także Sędzią Okręgowym Pływa-
nia. W 2001 i 2006 roku otrzymał nagrodę 
Dyrektora ZST w Kolbuszowej. Ryszard 
Zieliński jest nauczycielem wychowania 
fizycznego ze stopniem awansu zawodo-
wego nauczyciela dyplomowanego. 

Krzysztof StÍpieÒ posiada wyøsze 
techniczne wykszta≥cenie. UkoÒczy≥ Poli-
technikÍ Rzeszowskπ o specjalizacji Lot-
nicze systemy sterowania. Od 1 wrzeúnia 
2000 roku jest nauczycielem teoretycznych 
przedmiotÛw zawodowych w ZST w Kol-
buszowej. Z chwilπ powierzenia nowych 
obowiπzkÛw, dyrektor zosta≥ przeniesiony 
do CKP. 

Kuratorium Oúwiaty, ktÛre jest zo-
bligowane do zaopiniowania wy≥onionych 
w drodze konkursu kandydatur nie zg≥osi≥o 
do nich øadnych zastrzeøeÒ, wobec cze-
go Starosta Kolbuszowski JÛzef Kar-
dyú powierzy≥ Ryszardowi ZieliÒskiemu 
i Krzysztofowi StÍpieÒ te stanowiska.

A. J.

Dyrektor Zespo≥u SzkÛ≥ Technicznych w Kolbuszo-
wej Ryszard ZieliÒski. Fot. A. Jarosz

Dyrektor Centrum Kszta≥cenia Praktycznego w Kol-
buszowej Krzysztof StÍpieÒ.         Fot. K. Cesarz

mailto:informacje@kolbuszowski.pl
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ÑZamiast poøegnaÒ, niech p≥ynπ 
s≥owa,niech piÍkne bÍdzie dziÍkowanie  
za trud, za pracÍ, za cenne rady,za dobroÊ 
i oddanieî.

Na XII Sesji III Kadencji Rady Po-
wiatu w Kolbuszowej w dniu 20 wrzeúnia 
2007 roku Zarzπd i Rada Powiatu Kolbu-
szowskiego z≥oøy≥a podziÍkowania i poøegna-
≥a Pana Edwarda Mazura, dotychczasowego 
Dyrektora Zespo≥u SzkÛ≥ Technicznych w Kol-
buszowej i Pana Romana Rauch ñ Dyrektora 
Centrum Kszta≥cenia Praktycznego w Kolbu-
szowej 

   
 

ñ gazowπ. By≥ to ogromny krok do przodu, a dla 
szko≥y zwiπzane z tym oszczÍdnoúci. Te oszczÍd-
noúci powodujπ, øe w pewnym czasie dostajÍ za-
oszczÍdzone 10 000,00 z≥ po to, aby moøna by≥o 
wyremontowaÊ dalsze obiekty szko≥y. Widzπc, øe 
Starosta i Zarzπd nie majπ pieniÍdzy, poniewaø 
wszystkie szko≥y sπ jednakowo potrzebujπce, 
podejmujemy dodatkowe  dzia≥ania. Ja, Pan 
Szostak i inni nauczyciele oraz uczniowie klas 
maturalnych, szczegÛlnie z klas stolarskich, 
wykonujπ w ramach prac dyplomowych prace 
remontowe. Uda≥ siÍ to wszystko zrealizowaÊ 
z pieniÍdzy wygospodarowanych przez rodzi-
cÛw i przede wszystkim pracy naszych uczniÛw. 
Szko≥a mia≥a to szczÍúcie, øe nastÍpny Starosta 
P. Bogdan Romaniuk rÛwnieø o tej szkole pa-
miÍta≥. Starosta P. Romaniuk podejmuje decy-
zje: robimy dach na szkole, wczeúniej wstawia-
my okna na sali gimnastycznej, pÛüniej remont 
generalny na sali gimnastycznej. Sala, gimna-
styczna, ktÛra by≥a kolebkπ sportu kolbuszow-
skiego, gdzie by≥o bardzo zimno sta≥a siÍ bardzo 
eleganckπ salπ gimnastycznπ. RÛwnieø wtedy 
podjÍliúmy decyzja, øe remontujemy sanitariaty. 
To by≥ strza≥ w 10 - tkÍ. I ostatnia faza i decyzja: 
Starosta P. JÛzef Kardyú, ktÛry na kaødym kro-
ku przypomina, øe siÍ czuje zwiπzany z naszπ 
szko≥π, podejmuje nastÍpny krok, w wyniku cze-
go wymieniamy okna na piÍtrze, wykonujemy 
elewacjÍ, docieplenie. Wyglπd i warunki pracy 
naszej szko≥y zmieniajπ siÍ na lepsze. ZadajÍ 
sobie pytanie czy jestem zadowolony z tego co 
zrobi≥em? Tak ñ mogÍ powiedzieÊ z podniesiona 
g≥owπ. DziÍkujÍ wszystkim za pomoc 
w tym, co robi≥em. Przepraszam za 
wszystkie niedoskona≥oúci z mojej 
strony. Zawsze wychodzi≥em z za-
≥oøenia, øe ten kto nic nie robi nie 
pope≥nia b≥ÍdÛw. Przepraszam za 
b≥Ídy i dziÍkujÍ za wspÛ≥pracÍî.

Roman Rauch: ÑPanie Prze-
wodniczπcy, Panie Starosto, Wysoka 
Rado. Ze szkolnictwem zawodowym 
jestem zwiπzany od zawsze. CieszÍ 
siÍ tym bardziej, øe mog≥em spra-
wowaÊ funkcjÍ dyrektora CKP. 
Orientacja zawodowa prowadzona 
w szkole powinna przygotowaÊ m≥o-
dego cz≥owieka, do wyboru zawodu 
i przysz≥ej szko≥y. Od momentu wy-
boru zawodu i szko≥y rozpoczyna siÍ 
w øyciu cz≥owieka okres stopniowego 
i pe≥niejszego uczestnictwa w øyciu 
spo≥ecznym. Przygotowanie do wy-
boru zawodu to przygotowanie do 
øycia, do podejmowania samodziel-
nych decyzji. PodjÍcie przez szko≥Í 
obowiπzku orientacji i poradnictwa 
zawodowego oznacza skierowanie 
uwagi m≥odego cz≥owieka juø w szko-

le podstawowej na sprawy øycia spo≥eczno-zawo-
dowego. To jest perspektywa na lata. BÍdziemy 
stwarzaÊ warunki nawet dla tych nielicznych, 
ktÛre przychodzπ do nas szukaÊ zawodu. DziÍ-
kujÍ wszystkim za wspÛ≥pracÍ i okazanπ pomoc. 
Za b≥Ídy przepraszam. Nie odchodzÍ, poniewaø 
bÍdÍ uczy≥  w CKP i postaram siÍ pomagaÊ no-
wemu Dyrektorowi. DziÍkujÍî. 

Starosta Kolbuszowski JÛzef Kardyú 
i Przewodniczπcy Rady Powiatu w Kolbu-
szowej Tadeusz KopeÊ w imieniu Zarzπdu 
i Rady Powiatu Kolbuszowskiego z≥oøyli 
na rÍce DyrektorÛw pamiπtkowπ grawerkÍ 
wraz z podziÍkowaniami za wieloletniπ pracÍ 
na rzecz rozwoju oúwiaty powiatu kolbuszow-
skiego.  

A. J.

Roman Rauch zapewnia o swojej dalszej pomocy 
na rzecz rozwoju szkolnictwa technicznego i za-
wodowego w Kolbuszowej, dziÍkujπc Zarzπdowi 
i Radzie Powiatu za wspÛ≥pracÍ. Fot. A. Jarosz

Starosta Kolbuszowski JÛzef Kardyú sk≥ada podziÍkowanie na 
rÍce DyrektorÛw za wieloletniπ pracÍ na rzecz rozwoju oúwiaty 
powiatu kolbuszowskiego.   Fot. A. Jarosz

Edward Mazur dziÍkuje za wieloletniπ wspÛ≥pracÍ 
i pomoc Zarzπdowi i Radzie Powiatu w Kolbuszo-
wej.    Fot. A. Jarosz

PODZI KOWANIE ZA 
WSP”£PRAC  I POMOC

Edward Mazur: ÑPanie Przewodniczπcy, 
Panie Starosto, Wysoka Rado. Jestem bardzo 
szczÍúliwy, øe w tak uroczysty sposÛb w obec-
noúci Szanownych PaÒstwa zakoÒczy≥em mojπ 
pracÍ pedagogicznπ. Przy tej okazji cz≥owiek za-
daje sobie szereg pytaÒ. Przez oczy, przez pamiÍÊ 
przechodzi wspomnienie jak zaczyna≥em pracÍ 
w 1971 roku. Jako m≥ody cz≥owiek, ukoÒczy≥em 
studium nauczycielskie i podjπ≥em pracÍ jako 
nauczyciel przedmiotÛw zawodowych. Zatrud-
niony zosta≥em w Zasadniczej Szkole Zawodo-
wej. W tym samym roku powsta≥ nowy typ szko≥y 
ñ Liceum Zawodowe. W 1976 roku Zasadnicza 
Szko≥a Zawodowa zosta≥a przekszta≥cona w Ze-
spÛ≥ SzkÛ≥ Zawodowych, ja z kolei w 1978 roku 
zosta≥em powo≥any na Wicedyrektora Szko≥y. 
Tπ funkcjÍ pe≥ni≥em przez lat 10. W 1988 roku 
zosta≥em powo≥any na stanowisko Dyrektora 
Szko≥y i trwa≥o to do 31 sierpnia 2007 roku. 
OdchodzÍ na zas≥uøonπ emeryturÍ. 

Szko≥a najwiÍkszy rozkwit materialny 
mia≥a od momentu przejÍcia jej przez Samo-
rzπd. Pierwszy Starosta P. Zbigniew Lenart 
podjπ≥ decyzjÍ i wybudowa≥ kot≥owniÍ olejowo 
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ZARZ•D POWIATU  
W KOLBUSZOWEJ

Og≥asza  drugi przetarg   na  wynajem 
lokali uøytkowych znajdujπcego siÍ w budyn-
ku administracyjnym Starostwa Powiatowego 
w Kolbuszowej  przy ul. 11-go Listopada 10.
 I. USTNY  OGRANICZONY ñ dla lokalu 

przeznaczonego na biuro z wy≥π-
czeniem  us≥ug úwiadczonych przez 
radcÛw prawnych, adwokatÛw i no-
tariuszy.

Opis lokalu  i jego po≥oøenie: Przedmio-
tem wynajmu jest lokal  uøytkowy  oznaczony 
nr 410 o pow. uøytkowej  - 25,0 m2  po≥oøony  
na kondygnacji Ñ4î -  trzecie piÍtro w budynku 
Starostwa Powiatowego w Kolbuszowej ul. 11 
Listopada 10. Przeznaczenie: Pomieszczenie 
przeznaczone jest na biuro z wy≥πczeniem 
us≥ug úwiadczonych przez radcÛw prawnych, 
adwokatÛw i notariuszy. Okres wynajmu: 
1.12.2007 r. ñ30.11.2010 r. Czas wynajmu: 3 
lata, cena wywo≥awcza : 16,00 z≥ /m2 ( netto). 
Wadium: 76,00 z≥.
 II. USTNY OGRANICZONY ñ  dla loka-

lu przeznaczonego na biuro z wy≥π-
czeniem us≥ug úwiadczonych przez 
radcÛw prawnych, adwokatÛw i no-
tariuszy.

Opis lokalu  i jego po≥oøenie: Przedmiotem 
wynajmu jest lokal  uøytkowy  oznaczony nr 411 
o pow. uøytkowej  - 21,0 m2  po≥oøony  na kondy-
gnacji Ñ4î -  trzecie piÍtro w budynku Starostwa 
Powiatowego w Kolbuszowej ul.11 Listopada 
10. Przeznaczenie: Pomieszczenie przeznaczone 
jest na biuro z wy≥πczeniem us≥ug úwiadczonych 
przez radcÛw prawnych, adwokatÛw i notariu-
szy. Okres wynajmu: 1.12.2007 r. ñ30.11.2010 r. 
Czas wynajmu: 3 lata, cena wywo≥awcza : 16,00 
z≥ /m2 ( netto). Wadium: 63,00 z≥.

Uwaga: W/w lokale przeznaczone do wy-
najmu sπ po≥oøone obok siebie i posiadajπ   do-
datkowe drzwi, ktÛre umoøliwiajπ bezpoúred-
niπ  komunikacjÍ miÍdzy pomieszczeniami, 
bez koniecznoúci wychodzenia na korytarz. 

  Do zaproponowanej stawki  czynszu 
najmu  bÍdzie doliczone 22%  podatku VAT 

ZARZ•D POWIATU  
W KOLBUSZOWEJ

Dzia≥ajπc na podstawie art. 35 ust.1 
ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospo-
darce nieruchomoúciami ( t.j. Dz. U. z 2004r. 
nr 261, poz. 2603 z pÛün. zm.) podaje do pu-
blicznej wiadomoúci, øe na tablicy og≥oszeÒ 
w siedzibie Starostwa Powiatowego w Kol-
buszowej   ul. 11 Listopada 10 w dniach 
27.09.2007r. ñ 18.10.2007r. (na okres 21 
dni) zosta≥ wywieszony wykaz nieruchomoúci 
przeznaczonej do sprzedaøy w trybie przetar-
gu ustnego nieograniczonego, stanowiπcej 
w≥asnoúÊ Powiatu Kolbuszowskiego, zabudo-
wanej, po≥oøonej w Kolbuszowej oznaczonej 
jako dzia≥ka nr 851/8 o pow. 0,0826 ha.  

SzczegÛ≥owe informacje dot. w/w 
nieruchomoúci moøna uzyskaÊ w Staro-
stwie Powiatowym w Kolbuszowej, ul. 
11 Listopada 10,  pok. 208. oraz w Biu-
letynie Informacji Publicznej http://bip.
powiat. kolbuszowa.pl.

    
i op≥ata  za centralne ogrzewanie, energiÍ 
elektrycznπ, wodÍ,  úcieki i  wywÛz  nieczysto-
úci sta≥ych.  Najemca bÍdzie takøe zobowiπza-
ny do op≥acania podatku od nieruchomoúci  za 
wynajÍty lokal. Otwarcie przetargu na lokal 
nr 410 nastπpi  w dniu 

8 listopada 2007r. o godz. 1000 w  budyn-
ku  Starostwa Powiatowego w Kolbuszowej  
przy ul. 11 Listopada 10 w sali nr 220, zaú 
otwarcie przetargu na wynajem  lokalu nr 411 
nastπpi  w dniu  8 listopada 2007 r.  o godz. 
1030 w budynku Starostwa Powiatowego 
w Kolbuszowej przy ul. 11 Listopada 10.   

Warunkiem przystπpienia do przetargu 
jest :
 1) wp≥acenie wadium  w pieniπdzu do  dnia 

2  listopada 2007r.  na rachunek: Staro-
stwo Powiatowe w Kolbuszowej Podkar-
packi Bank SpÛ≥dzielczy w Sanoku 19 
8642 1168 2016 6800 0013 0015.  

 2) z≥oøenie pisemnych oúwiadczeÒ do dnia  
2 listopada 2007r. iø w w/w lokalach 
nie  bÍdπ prowadzone us≥ugi úwiadczo-
ne przez radcÛw prawnych, adwokatÛw 
i notariuszy.

Ponadto uczestnicy przetargu  winni 
przed otwarciem przetargu przed≥oøyÊ komi-
sji przetargowej:
 -  dowÛd wp≥aty wadium,
 -  w przypadku osÛb fizycznych ñ dowÛd 

osobisty lub paszport, a w przypadku 
reprezentowania innej osoby, rÛwnieø 
pe≥nomocnictwo notarialne,

 -  w przypadku wspÛlnikÛw spÛ≥ki cywilnej  
- aktualne zaúwiadczenia o wpisie do ewi-
dencji dzia≥alnoúci  gospodarczej, dowody 
toøsamoúci wspÛlnikÛw spÛ≥ki i stosowne   
pe≥nomocnictwa,

 -  w przypadku  osÛb prawnych ñ aktualny 
wypis z w≥aúciwego rejestru, stosowne 
pe≥nomocnictwa oraz dowody toøsamoúci 
osÛb reprezentujπcych podmiot.

Uczestnicy przetargu  mogπ siÍ zapoznaÊ 
ze stanem technicznym lokali  i warunkami 
najmu  w dniu 6 listopada  2007r.  w godz. 
1000-1300  w Starostwie Powiatowym w Kol-

buszowej pok.208. Osobie ustalonej jako na-
jemcy wadium zostanie zaliczone na poczet 
czynszu najmu lokalu za miesiπc grudzieÒ 
2007r. Pozosta≥π kwotÍ  czynszu  najemca 
bÍdzie zobowiπzany wp≥aÊ  do dnia 10 grudnia 
2007r. Pozosta≥ym uczestnikom przetargu 
wadia zostanπ zwrÛcone  w terminie trzech 
dni od dnia zamkniÍcia przetargu. W przypad-
ku uchylania siÍ  przez osobÍ ustalonπ jako 
najemca  od zawarcia umowy  (niestawienie 
siÍ  w ustalonym  terminie i miejscu do pod-
pisania umowy najmu ) - wadium przepada  
na rzecz  organizatora przetargu. 

Zastrzega  siÍ  prawo odwo≥ania  prze-
targu z waønych powodÛw wraz z podaniem 
przyczyny odwo≥ania przetargu.

SzczegÛ≥owych informacji  odnoúnie  
warunkÛw najmu  lokali przeznaczonych 
do   wynajmu udziela siÍ w Wydziale Geo-
dezji, Kartografii, Katastru  i Gospodarki 
Nieruchomoúciami  Starostwa Powia-
towego w Kolbuszowej  pok. nr 208,  
tel. (017) 2275-851

na dystansie 2000 m ñ 6 miejsce; Bydgoszcz 
ñ Mistrzostwa Polski w Biegach Prze≥ajowych 
ñ 7 miejsce.

2001 rok: Zielona GÛra ñ Mistrzostwa 
Polski JuniorÛw na 3000 m ñ 4 miejsce; Zielona 
GÛra ñ Mistrzostwa Polski JuniorÛw na 5000 
m ñ 8 miejsce.

2002 rok: PoznaÒ ñ Mistrzostwa Polski 
JuniorÛw w Biegach Prze≥ajowych ñ 5 miejsce; 
Bielsko-Bia≥a - Mistrzostwa Polski JuniorÛw 
na 3000 m ñ 4 miejsce; Bielsko-Bia≥a - Mistrzo-
stwa Polski JuniorÛw na 5000 m ñ 4 miejsce; 

MiÍdzygÛrze - Mistrzostwa Polski JuniorÛw 
w Biegach GÛrskich ñ styl alpejski ñ Wice-
mistrz Polski; Austria ñ Mistrzostwa åwiata 
JuniorÛw w Biegach GÛrskich ñ styl alpejski 
ñ 12 miejsce.

2003 rok: Ustrzyki Dolne ñ M≥odzieøowe 
Mistrzostwa Polski w Biegach GÛrskich ñ styl 
anglosaski ñ Mistrz Polski; Mszana Dolna - 
M≥odzieøowe Mistrzostwa Polski w Biegach 
GÛrskich ñ styl anglosaski ñ Wicemistrz Polski; 
W≥ochy ñ Morbegno ñ MiÍdzynarodowe Sztafe-
towe Mistrzostwa W≥och w Biegach GÛrskich 
(3x7,5 km) ñ 10 miejsce.

2004 rok: PoznaÒ - M≥odzieøowe Mistrzo-
stwa Polski na 10 000 m ñ 5 miejsce; GdaÒsk 
- M≥odzieøowe Mistrzostwa Polski na 5000 
m ñ 8 miejsce; Ustrzyki Dolne ñ M≥odzieøo-
we Mistrzostwa Polski w Biegach GÛrskich 
ñ styl anglosaski ñ Mistrz Polski; Bielsko-Bia≥a 
- M≥odzieøowe Mistrzostwa Polski w Biegach 
GÛrskich ñ styl alpejski ñ Wicemistrz Polski.

2005 rok: Ustrzyki Dolne ñ M≥odzieøowe 
Mistrzostwa Polski w Biegach GÛrskich ñ styl 
anglosaski ñ Wicemistrz Polski.

2006 rok: MiÍdzygÛrze - Mistrzostwa 
Polski SeniorÛw w Biegach GÛrskich ñ styl 
alpejski ñ Wicemistrz Polski.

DARIUSZ ØAK 45. W MISTRZOSTWACH åWIATA 
cd. ze str. 5

A. J. 
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W ramach realizacji projektu pod nazwπ ÑZ przesz≥oúci w przysz≥oúÊî przez 
Stowarzyszenie ÑB-4î z Rzeszowa i wraz z Partnerami: ÑPro Carpathiaî i ÑMosty dla 
Demokracjiî w Auli Ñ220î kolbuszowskiego starostwa, odby≥o siÍ spotkanie osÛb repre-
zentujπcych sektor samorzπdowy z terenu centralnej i wschodniej Ukrainy, Bia≥orusi 
oraz Mo≥dawi. Projekt wspÛ≥finansowany jest przez Ministerstwo Spraw Zagranicznych 
w ramach realizacji zadania publicznego ÑPromocja Wiedzy o Polsce ñ 2007î.

   

W spotkaniu uczestniczyli dyrektorzy 
i kierownicy jednostek podleg≥ych starostwu 
na czele ze Starostπ Kolbuszowskim JÛ-
zefem Kardysiem, przedstawiciele Gmin 
oraz reprezentanci StowarzyszeÒ z terenu 
Powiatu Kolbuszowskiego.

Zagraniczni goúcie mieli okazjÍ poznaÊ 
funkcjonowanie i pracÍ poszczegÛlnych 
wydzia≥Ûw kolbuszowskiego starostwa. Na 
zakoÒczenie pobytu w Kolbuszowej goúcie 
uczestniczyli w szkoleniu w zakresie pozy-

skiwania funduszy unijnych organizowa-
nego w Centrum Kszta≥cenia Praktycznego 
w Kolbuszowej.      

Celem g≥Ûwnym realizowanego projektu 
jest upowszechnienie wiedzy o wspÛ≥czesnej 
Polsce i jej historii, promocja jej pozytywne-
go wizerunku oraz zacieúnienie wspÛ≥pra-
cy pomiÍdzy przedstawicielami úrodowisk 
opiniotwÛrczych (organizacje pozarzπdowe, 
dziennikarze, w≥adze samorzπdowe, úro-
dowiska akademickie) z terenu Mo≥dawii, 
Bia≥orusi, Ukrainy Centralnej i Wschodniej 
oraz Polski.

A.J.

Goúcie poznajπ procedurÍ pozyskiwania funduszy unijnych. 
          Fot. A. Jarosz

Starosta Kolbuszowski JÛzef Kardyú wita delegacjÍ zagranicznych goúci. 
     Fot. A. Jarosz

W piπtek 28 wrzeúnia 2007 roku w sali 
wystawowej Muzeum Kultury Ludowej w Kol-
buszowej (dawna synagoga), odby≥ siÍ wernisaø 
malarstwa i grafiki Janusza Skowrona. Wystawa 
prac tego artysty zamyka cykl spotkaÒ z twÛrczo-
úciπ artystÛw -plastykÛw zwiπzanych z ziemiπ 
kolbuszowskπ, jaki mia≥ miejsce od maja do paü-
dziernika 2007 roku w Kolbuszowej.

W trakcie wernisaøu zosta≥a przeprowa-
dzona loteria losowa, podczas ktÛrej kaødy, kto 
zakupi≥ los po symbolicznej cenie mia≥ szansÍ 
wygraÊ jedno dzie≥o artysty. Zgromadzone w ten 
sposÛb pieniπdze przeznaczone zostanπ na cele 
charytatywne.

Janusz Skowron od 1989 roku mieszka 
i tworzy w USA. W Polsce studiowa≥ w In-

Wernisaø malarstwa i grafiki Janusza Skowrona
stytucie Wychowania Artystycznego UMCS 
w Lublinie, gdzie w 1983 roku uzyska≥ dyplom 
w pracowni litografii u prof. Danuty Kowzan-
-Nowickiej. Jest miÍdzy innymi wspÛ≥za≥oøy-
cielem lubelskiej ÑGalerii Kontî. W latach 1981 
ñ 1989 by≥ instruktorem plastyki w M≥odzieøo-
wym Domu Kultury w Starachowicach. Naleøy 
m. in. do Zwiπzku Polskich ArtystÛw Malarzy 
i GrafikÛw oraz jest cz≥onkiem miÍdzynarodo-
wej, multimedialnej grupy ÑEmotionalismî. 
Janusz Skowron bra≥ udzia≥ w ponad stu wysta-
wach indywidualnych i zbiorowych w kraju i za 
granicπ (m. in. Polska, USA, Francja, Niemcy, 
WÍgry). W Stanach Zjednoczonych by≥ wie-
lokrotnie komisarzem wystaw i promotorem 
sztuki polskiej. Uprawia malarstwo, grafikÍ 

i rysunek. Nowojorski tygodnik ÑKurier Plusî 
od kilku lat zamieszcza jego ilustracje. 

Jacek Puchalski: ÑÖWszechstronnie uta-
lentowany, niezwykle Ñrozbudzonyî do øycia, ca≥ym 
sercem dedykowany sztuce i propagowaniu jej, pro-
motor jej nowego nurtu ñ Emocjonalizmu. Janusz 
Skowron, to ktoú o niezwyk≥ej duszy, zarÛwno jako 
cz≥owiek, w widzeniu úwiata i nieegoistycznym sta-
waniu siÍ jego inspirujπcπ czÍúciπ, a nade wszystko 
jako artysta w oddawaniu w swoich pracach jego 
kolorÛw, piÍkna, ale i brzydoty.î         

Ekspozycja czynna bÍdzie do koÒca 
paüdziernika 2007 roku, w dni robocze od 
900-1500, po uprzednim zg≥oszeniu telefo-
nicznym w biurze Muzeum po numerem 
tel. 017 22 71 296.

Konkurs Fotograficzny ÑCztery Pory Roku w Powiecie Kolbuszowskimî
Starostwo Powiatowe w Kolbuszowej w lutym 2007 roku og≥osi≥o III edycjÍ 

Konkursu Fotograficznego ÑCztery Pory Roku w Powiecie Kolbuszowskim ñ dzie-
dzictwo kulturoweî.  

Przypominamy. Konkurs jest adresowa-
ny do wszystkich mieszkaÒcÛw powiatu bez 
ograniczeÒ wiekowych. W konkursie moøe 
braÊ udzia≥ kaødy, kto zajmuje siÍ fotografiπ 
amatorsko, z wyjπtkiem osÛb zwiπzanych 
z organizatorami oraz cz≥onkÛw jury oraz ich 
najbliøszych rodzin. Kaødy uczestnik konkur-
su moøe zg≥osiÊ do konkursu 10 zdjÍÊ (zdjÍcia 

powinny byÊ opisane i podpisane). ZdjÍcia 
naleøy nadsy≥aÊ do 31.10.2007 r. na adres: 
Starostwa Powiatowego w Kolbuszowej, ul. 
11 Listopada 10, w formie odbitek koloro-
wych na papierze fotograficznym w wymia-
rach co najmniej 10 x 15 oraz jednoczeúnie 
te same zdjÍcia na p≥ytce CD (w duøej roz-
dzielczoúci). Konkurs bÍdzie rozstrzygniÍty 

w listopadzie 2007 roku, tak aby kaødy mÛg≥ 
sfotografowaÊ obiekty, architekturÍ, rzeüby-
-dziedzictwo kulturowe na terenie powiatu 
kolbuszowskiego w ciπgu ca≥ego roku.

WyrÛønione prace bÍdπ eksponowane 
na wystawie pokonkursowej w budynku sta-
rostwa, a takøe opublikowane na stronach 
internatowych powiatu.

Regulamin konkursu jest dostÍpny na 
stronie internetowej www.powiat.kobu-
szowski.pl, a wszelkie informacje moøna 
uzyskaÊ  pod numerem tel. 017 2280 492.

A. J.

A. J.
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ÑW øyciu jak w taÒcu, kaø-
dy krok ma znaczenie..."

PaÒstwowy Powiatowy Inspektor 
Sanitarny w Kolbuszowej informuje, 
øe tegoroczna ogÛlnopolska kampania 
z zakresu profilaktyki HIV/AIDS re-
alizowana jest pod has≥em ÑW øyciu 
jak w taÒcu, kaødy krok ma znaczenieî, 
a jej g≥Ûwnym celem jest zmniejszenie 
liczby nowych zakaøeÒ HIV drogπ kon-
taktÛw seksualnych. Inicjatorem kam-
panii jest Krajowe Centrum ds. AIDS, 
a przeprowadza jπ PaÒstwowa Inspek-
cja Sanitarna w ca≥ym kraju. 

Na terenie wojewÛdztwa podkar-
packiego kampania ta rozpoczÍ≥a siÍ 25 
wrzeúnia konferencjπ prasowπ zorgani-
zowanπ w WojewÛdzkiej Stacji Sanitar-
no-Epidemiologicznej w Rzeszowie.

Organizatorem kampanii na szcze-
blu wojewÛdzkim jest WojewÛdzka 
Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna 
w Rzeszowie oraz Regionalny Oúrodek 
Polityki Spo≥ecznej. Na terenie powiatu 
kolbuszowskiego kampania prowadzona 

jest przez Powiatowπ StacjÍ Sanitarno-
-Epidemiologicznπ w Kolbuszowej.

Kampania zakoÒczy siÍ 1 grudnia 
br. wraz z obchodami åwiatowego Dnia 
AIDS.

Informacje dotyczπce kampanii, 
miedzy innymi Wykaz PunktÛw Kon-
sultacyjno ñ Diagnostycznych  moøna 
znaleüÊ na stronie www.aids.gov.pl

Ponadto w  Powiatowej Stacji Sani-
tarnoñEpidemiologicznej w Kolbuszowej 
ul. 11-go Listopada 10 (budynek Staro-
stwa Powiatowego) dostÍpne sπ bezp≥at-
ne materia≥y oúwiatowe (ulotki, broszu-
ry, ksiπøki) o tematyce HIV/AIDS.  

Co chcemy osiπgnπÊ poprzez 
tegorocznπ KampaniÍ: 
 ï pokazaÊ, ze naleøy budowaÊ od-

powiedzialne zwiπzki oparte na 
partnerstwie, gdzie rozmawia siÍ  
o swojej przesz≥oúci, gdzie unika siÍ 
ryzykownych zachowaÒ,

 ï zachÍciÊ do podejmowania bezpiecz-
nych zachowaÒ,

 ï pokazaÊ jak uchroniÊ przed zakaøe-
niem,

 ï poinformowaÊ, jak poznaÊ swÛj sta-
tus serologiczny (wykonanie testu 
kierunku HIV).

G≥Ûwny przekaz tegorocznej 
Kampanii:

ÑNiewaøne kim jesteú, 
jakie masz przekonania 
czy wykszta≥cenie HIV 
moøe dotyczyÊ takøe Ciebieî

Punkt KonsultacyjnoñDiagnostycz-
ny w Kierunku HIV

badania bezp≥atne i anonimowe
WojewÛdzka Stacja 

Sanitarno-Epidemiologiczna 
w Rzeszowie

35-959 RzeszÛw ul. Wierzbowa 16 
pokÛj nr 2

        
Czynny:

- poniedzia≥ek w godz. 1530 - 1700

- czwartek w godz.  1530 -   1800

PaÒstwowy Powiatowy
Inspektor Sanitarny w Kolbuszowej

mgr inø. Henryk Ba≥amut

OgÛlnopolska Kampania Spo≥eczna 
z zakresu profilaktyki HIV/AIDS 
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STACJA KONTROLI POJAZDÓW
FHU "BRATEK" BADANIA TECHNICZNE - PRZEGL¥DY 

REJESTRACYJNE
r samochody osobowe - dostawcze do 3,5 t 
r ciπgniki rolnicze
r samochody z instalacjπ gazowπ, - motocykle
r samochody sprowadzane z zagranicy.

               OFERUJEMY:
r czÍúci zamienne do samochodÛw krajowych 
   i zagranicznych
r klocki hamulcowe, szczÍki
r elementy zawieszenia i uk≥adÛw kierowniczych
r t≥umiki,  amortyzatory - Wymiana Gratis
r oleje: SHELL, BP, CASTROL, MOBIL, LOTOS   
             WYMIANA GRATIS!!!
r filtry oleju, powietrza, paliwa
r kompleksowa  komputerowa diagnostyka pojazdÛw,
r kasowanie inspekcji serwisowych, regulacje,
r uk≥ady wtrysku benzyny, ABS, Air Bag, ASR.

SUPER OFERTA!!!
r regulacja geometrii zawieszenia na najnowszym 

urzπdzeniu komputerowym firmy BEISSBARTH

BEZP£ATNIE:
 r  sprawdzimy pe≥nπ geometrie zawieszenia 

pojazdu - przy zakupie 4 szt. opon dotyczy rÛwnieø 
naszego centrum serwisowego ogumienia 
- (Plac GS Kolbuszowa), tel. 017 22 74 359

TYLKO U NAS!!!
r   Serwis klimatyzacji samochodowych

r   uzupe≥nianie gazu  r   czyszczenie instalacji klimatyzacyjnych  
r   filtry do wk≥adÛw klimatyzacji samochodowych

Kolbuszowa Górna 275, 
tel./fax 017 22 73 466,  0 500 170 306

U nas na badanie techniczne 
nie musisz sie umawiać!

CZYNNE:
poniedz. pi¹tek - 800 -1800,

 sobota 800 - 1400
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SPECJALISTA  GINEKOLOG - PO£O¯NIK

36-100 Kolbuszowa
ul. Obroñców Pokoju   15
/nad Pawilonem Handlowym PZGS/

USG,CYTOLOGIA
GODZINY PRZYJÊÆ:

Wtorek, Pi¹tek 17.15 – 19.15
/ pozosta³e dni tygodnia po kontakcie 

telefonicznym/

Telefon: 017 22 73 314; 0601 257 537 

SPECJALISTYCZNY 
GABINET LEKARSKI

DR  N. MED. 

ARKADIUSZ FLISELEKTRONIKA 

KLIMATYZACJAELEKTRONIKA 

KLIMATYZACJA

KLIMATYZACJA

KLIMATYZACJA

KLIMATYZACJA

KLIMATYZACJA

KLIMATYZACJA

KLIMATYZACJA

KLIMATYZACJA

KLIMATYZACJA

KLIMATYZACJA

KLIMATYZACJAELEKTRONIKA 

KLIMATYZACJAELEKTRONIKA 

ELEKTRONIKA 

ELEKTRONIKA 

ELEKTRONIKA 

ELEKTRONIKA 
AUTO - NAPRAWA
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M i e j s c e  n a  T w o j ą 


dzia≥ki budowlane (ok. 10 a), malowniczo po≥oøone 

w miejscowoúci Nowa Wieú, blisko Kolbuszowej w odleg≥oúci 
ok.  3,5 km od Rynku). Kontakt: 0 605 640 640.

r e k l a m ę !
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CENTRUM
DRZWI I PANELI

t SIDING, PODSUFITKI
  t DOCIEPLENIA
    t KOREK ŒCIENNY I POD£OGOWY
      t OKNA, PARAPETY

SIEDZIBA: KOLBUSZOWA, PLAC GS
TEL. 017 22 70 045 

ZAPRASZAMY DO NOWEGO SALONU SPRZEDA¯Y!

CENTRUM HANDLOWE

ul. 11 listopada 3, 36-100 Kol bu szo wa

ZAPRASZAMY NA UDANE ZAKUPY!!!
www.sklepy.orzech.com.pl

DOLNA KONDYGNACJA: AGD, RTV, 
Art. Elektryczne, 1001 DrobiazgÛ-
w(serwisy obiadowe, sztuÊce, pla-
stiki itp.) Kwiaciarnia, Pasmanteria, 
Nowo Otwarte Stoisko ÑKoraî(rÍcz-
niki, poúciel)

DO PA—STWA DYSPOZYCJI:

PARTER : Art. Spoøywcze, Chemia 
gospodarcza, Us≥ugi Foto, Kantor 
Wymiany Walut, Bankomat, Stoisko 
Monopolowe

I PI TRO : Odzieø damska i mÍska, 
Obuwie damskie i mÍskie, Zabawki, 
kosmetyki, Pamiπtki okolicznoúcio-
we, Rozlewnia Perfum, Art.szkolne i 
papiernicze, åwiat dziecka, Biøuteria, 
Ekopralnia

II PI TRO: Specjalistyczne gabinety le-
karskie, Badania USG, EKG, Gabinet 
Ginekologiczny, Gabinet Rehabilitacyj-
ny(Fizykoterapii), Gabinet PielÍgniarski, 
Analityka

SPECJALISTYCZNY 
GABINET LEKARSKI
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       (boczna Pi≥ sud skie go, tel. (0-17) 2273 241, 

tel./fax (0-17) 2273 240, www.pakfol.pl, e_mail: pakfol@pakfol.pl
Oferuje do sprzedaøy:

q rekawy foliowe LDPE, - HD bezbarwne - kolorowe q taúmy foliowe 
LDPE - HD bezbarwne q tasmy foliowe LDPE - termokurczliwe 

q worki fliowe LDPE - HD q worki na úmieci q torby reklamowe LDPE 
- HD l nadruk w czterech kolorach. 2

ZE GAR MISTRZ - DO RA BIA NIE  KLUCZY
 " Su per Czas''  Sta ni s≥aw Jadach

36 - 100  Kol bu szo wa ul. 11 - Li sto pa da  13 obok Sta ro stwa, tel. (0-17) 22 74 096.
 Sprzedaø: zegarÛw, ze gar kÛw, budzikÛw, kal ku la to rÛw i in ne go asor ty men tu.

 Gwarantujemy wysokπ  ja koúÊ i dobre ceny

2

1

3

1

Wydawca: Forum Obywateli Ziemi Kolbuszowskiej, 36-100 Kolbuszowa, ul. J. Bytnara,  tel. 2273 658, 2273 564, 2271 456, 2272 
726; Redaguje: Redaktor naczelny - Adam JAROSZ, Stanis≥aw Bujak, Dorota Gorzelany, Stanis≥aw Gorzelany, Adam Kowalski, Jan 
SkowroÒski, Benedykt Popek. Konto: Bank Polska Kasa Opieki S.A. Grupa PEKAO S.A. NRB 21124026271111000032551925. 
£amanie i druk: "ABAKUS" sc, 36-100 Kolbuszowa, ul. Wiktora 21, tel./fax (0-17) 22 70 230. 
Internet: http://www.kolbuszowa.biz.pl/abakus/html/prasa.html. Redakcja zastrzega sobie prawo skracania materia≥Ûw. ISSN 1232-7646.

przeglπd
KOL BU SZOW SKI

Art. Papiernicze i Biu ro we
Kolbuszowa, ul. Pie kar ska 11 

Oferuje:
 q artyku≥y biurowe, szkolne 

 q papier komputerowy, rolki do kas fi skal nych DRE SCHER

 q materia≥y eksploatacyjne do komputerÛw, dru ka rek, ksera 
(to ne ry, atramenty, aplikatory, taúmy bar wiπ ce)

 q druki akcydensowe

 q papiery: POLSPED, POLLUX i inne

 q przybory do pisania

ZAPRASZAMY:
pon. – pt. 900 – 1700, 

sob. 800 – 1300

tel. 017 22 72 815

Pe≥na obs≥uga biur i urzÍdÛw 
z do sta wπ  na miej sce.

Paks

3

     


   

N
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TOWARZYSTWO UBEZPIECZEÑ I REASEKURACJI S.A.

ROK ZA£O¯ENIA 1920

OFERUJEMY OCHRONÊ UBEZPIECZENIOW¥:
,  ¯ycia Twojego i Bliskich
    ,  Twoich finansów
         ,  Domu, mieszkania
              ,  Samochodu
                   ,  W czasie podró¿y
                       ,  Firmy
                            ,  Gospodarstwa rolnego

PRZYJD LUB ZADZWOÑ, POZNASZ CENÊ 
I ZAKRES NASZYCH UBEZPIECZEÑ!

NASZ ADRES:

36-100 Kolbuszowa, ul. Koœciuszki 12 
(obok Urzêdu Skarbowego)

tel. 017 22 71 588, 22 70 520, fax 017 22 70 521
e-mail: zp@plusnet.pl

Na to CiÍ staÊ! Naj niø sze ceny!

Hur tow nia 

I SKLEP FIR MO WY

Tel. 017 2271666, 017 2271962, Fax 017 2271465
OFERUJEMY US£UGI:         Badania techniczne pojazdÛw:
                                             Czynne poniedzia≥ek - piπtek 7 - 16,  sobota 7 - 13
Samochody osobowe - dostawcze do 3.5 t
Ciπgniki rolnicze
Samochody z instalacjπ gazowπ - mo to cy kle 
Badania: c, d, e, f

OFERUJEMY
q naprawy samochodÛw osobowych i ciÍøarowych q naprawa i serwis ogumienia:

 q wymiana opon do samochodÛw ciÍ øa ro wych, TIR,  maszyn i ciπ gni kÛw rol ni czych oraz sa mo cho-
dÛw osobowych q profesjonalne urzπ dze nia i ma te ria ≥y.

Wymiana i sprzedaø olejÛw sil ni ko wych, prze k≥a dnio wych, hy drau licz nych.
         Czynne poniedzia≥ek - piπtek 7 - 17, sobota 7 - 13

Us≥ugi transportowe samochodami skrzy nio wy mi i sa mo wy ≥a do waw czy mi
Stacja paliw prowadzi sprzedaø

     Czynne poniedzia≥ek - piπtek 7 - 16, sobota 7 - 15
 q Oleju napÍdowego i etylina U 95 - do sta wy tylko z ORLEN P£OCK q akcesoria q oleje silnikowe q przek≥adniowe 

q p≥yny nie za ma rza jπ ce do uk≥a dÛw ch≥odzenia q sznurki do pras samozbierajπcych itp.

 q Sprzedaø materia≥Ûw budowlanych: cement, wapno, ceg≥a, pia sek, øwir.

Informujemy, øe od 1 listopada 2002r. sprzedaø wÍ gla i koksu prze nie sio na zo sta ≥a z rampy PKP 

na te ren zajezdni STW ul. Han dlo wa 2.

W ciπg≥ej sprzedaøy wÍgiel orzech, kost ka i koks - dowÛz do 3 km. Gratis

Stosujemy: niskie ceny z moøliwoúciπ negocjacji, upu sty, nie spo dzian ki.
Sprawdü nasze ceny!!! 

S  T  W - rok powstania 1965
SP”£DZIELNIA  TRANSPORTU WIEJSKIEGO ODDZIA£ W KOL BU SZO WEJ

"AGA"
SA MO OB S£U GO WY

zapraszajπ PaÒstwa na co dzien ne za ku py 
artyku≥Ûw spoøywczych i prze my s≥o wych

Kolbuszowa, ul. Rzeszowska 7 
(dawny plac ma new ro wy nauki ja zdy LOK)

Czynny od 700 - 2100, w sob. 700- 1800

Z a p r a s z a m y
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PLUS
HURTOWNIA ARTYKU£ÓW ELEKTRYCZNYCH

Oferujemy pe³ny asortyment do instalacji elektrycznej i nie tylko.

Prowadzimy sprzeda¿ detaliczn¹.
OSPRZÊT ELEKTROINSTALACYJNY

KABLE, PRZEWODY, OPRAWY, RÓD£A ŒWIAT£A,
ELEKTRONARZÊDZIA, ¯ERDZIE ENERGETYCZNE, 

SILNIKI ELEKTRYCZNE
  
 

ZAPRASZAMY DO NOWO OTWIERANEGO ODDZIAŁU 
w MIELCU przy ul. UL. CHOPINA 18A

               

www.frex.pl


q   

q  

q 

q   

q   

     
         
   


 


  



Oddzia³ Rzeszów 35-234
ul. Siemieñskiego 14
tel. 017 86 00 858

tel./fax 017 86 35 858
rzeszow@elmarplus.com.pl

Siedziba firmy: 36-100 
Kolbuszowa, ul. Handlowa 3

tel. 017 22 71 998
tel./fax 017  22 73 685

kolbuszowa@elmarplus.com.pl

Oddzia³ Mielec
 39-300 Mielec

 ul. Chopina 18A 
tel./fax 017 78 86 095

mielec@elmarplus.com.pl
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Pl. Wolnoúci 59, 36-100 Kolbuszowa 
tel./fax 017 22 73 402, 017 22 74 730

Oferuje:

KOLUMBUS
Biuro Podró¿y

 , wczasy , wycieczki  , bilety autokarowe 
- krajowe i miÍdzynarodowe 

, bilety lotnicze - krajowe 
i miÍdzynarodowe , ubezpieczenia  

, XERO
Zapraszamy w godz. 900-1700

w soboty  900-13000 603 189 600







 















r 

r  

r     
     

      
           

         

         
            

HURTOWNIA MOTORYZACYJNA

Sprzedaø detaliczna
Oferujemy czÍúci zamienne i akcesoria do samochodÛw 

krajowych, zachodnich i japoÒskich

ul. Handlowa 3, 36-100 Kolbuszowa
tel. 017 227 28 00, 017 227 58 00, 

Czynne w godz. 7.00 - 20.00, w soboty 7.00 - 13.00
www.walor.com.pl

Oferujemy:
r wymiana rozrzπdu
r naprawÍ zawieszenia
r naprawÍ uk≥adu hamulcowego
r wymianÍ amortyzatorÛw
r wymianÍ klockÛw, szczÍk i tarcz hamulcowych
r wymianÍ olejÛw, filtrÛw
r wymianÍ t≥umikÛw
r toczenie tarcz i bÍbnÛw hamulcowych
r montaø hakÛw holowniczych

AUTO - SZYBY
SPRZEDAØ - MONTAØ - PRZYCIEMNIANIE

WARSZTAT SAMOCHODOWY
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 r nowelizacja Ustawy o Ochronie Zdrowia Psychicznego, w ra-
mach ktÛrej opracowany zosta≥ ìProgram Ochrony Zdrowia 
Psychicznegoî.

Bra≥ czynny udzia≥ w powstrzymaniu niczym nieuzasadnionej 
prywatyzacji dochodowych oddzia≥Ûw szpitalnych, miedzy inny-
mi Oddzia≥Ûw Dializoterapii w Kroúnie i Stalowej Woli.

Uczestniczy≥ aktywnie nad ostatecznym kszta≥tem, wspÛlnie 
z prof.. Bielπ, ustawy zmieniajπcej prawo spÛ≥dzielcze, co daje 
moøliwoúÊ przekszta≥cenia mieszkaÒ lokatorskich i spÛ≥dzielczych 
w prawo w≥asnoúci.

Czynnie uczestniczy≥ w rozwiπzywaniu problemÛw spo≥ecz-
noúci lokalnych.

Swoim dzia≥aniem miÍdzy innymi doprowadzi≥ do utworzenia 
Zespo≥u SzkÛ≥ w DÍbnie w powiecie leøajskim.

Szanowni Wyborcy,
Sk≥adam serdeczne wyrazy podziÍkowania za zaufanie 

i powierzenie mi zaszczytnej funkcji Senatora Rzeczypospolitej 
Polskiej VI Kadencji.

Wielu kolegÛw, znajomych i rodzina czÍsto zadajπ mi py-
tanie: Po co dobremu lekarzowi, specjaliúcie z 35-letnim staøem 
pracy zawodowej, potrzebna jest polityczna dzia≥alnoúÊ? Przecieø 
pracujesz w piÍknym szpitalu, masz bardzo duøo pacjentÛw. Jak 
znajdujesz si≥y, aby po 24-godzinnym aktywnym dyøurowaniu 
podπøyÊ bez jakiegokolwiek odpoczynku do Warszawy?

 Nie dane mi by≥o s≥uøyÊ PaÒstwu i naszej Ojczyünie przez 
ca≥π kadencjÍ, ale sπdzÍ, øe przez minione dwa lata uczyni≥em 
wiele dobra dla MieszkaÒcÛw Podkarpacia i naszej Ojczyzny. 
Nie zawsze by≥y to tylko dobra materialne - duchowych dÛbr, 

owianych g≥Íbokim patriotyzmem, nigdy nie brakowa≥o na spo-
tkaniach zarÛwno w Polsce, jak i poza granicami kraju. Stara≥em 
siÍ byÊ wszÍdzie tam, gdzie swÛj udzia≥ uwaøa≥em za konieczny, 
w tym rÛwnieø w miejscach, gdzie dzia≥y siÍ rzeczy waøne dla 
naszej Ojczyzny.

Obserwujπc wypowiedzi wielu politykÛw, podzieli≥em ich 
na dwie grupy - na tych, co broniπ demokracji i najpiÍkniej-
szych wartoúci narodowych, oraz na tych, ktÛrzy ciπgle czyniπ 
mistyfikacjÍ, w wypowiedziach ktÛrych wyczuwa siÍ tendencje 
do dzia≥ania w kierunku wasalizacji oraz do czynnej lub biernej 
eutanazji naszego narodu. Teraz dobrze wiem komu zaufaÊ, z kim 
warto budowaÊ przysz≥oúÊ naszego kraju.

Szanowni PaÒstwo,
Moja dzia≥alnoúÊ polityczna wyp≥ynÍ≥a z potrzeby oparcia 

mej pracy na prawdzie historycznej, na prawdzie w øyciu spo-
≥ecznym i na normalnoúci.

Jestem za:
 r prawdziwπ demokracjπ,
 r suwerennym i niepodleg≥ym PaÒstwem Polskim,
 r powszechnym uw≥aszczeniem w spÛ≥dzielniach mieszkanio-

wych
 r natychmiastowπ realizacjπ Uchwa≥y Senatu, dotyczπcej 

przejÍcia przez Skarb PaÒstwa wszystkiego, co znalaz≥o siÍ 
w granicach RP po II wojnie úwiatowej,

 r stworzeniem godnych warunkÛw pracy i p≥acy dla wszystkich 
obywateli,

 r politykπ prorodzinnπ,
 r zwiÍkszeniem finansowania s≥uøby zdrowia i racjonalnym jego 

podzia≥em,
 r sprawiedliwym podzia≥em úrodkÛw z UE, w znacznej czÍúci 

wypracowanych przez nas samych.
Chcia≥bym pomagaÊ w realizacji wielu zasadniczych ustaw 

naszego Sejmu i Senatu.
Jeøeli PaÒstwo uznacie, øe dobrze Wam s≥uøy≥em, øe godnie 

Was reprezentowa≥em w minionej kadencji, to bardzo proszÍ 
o poparcie mojej kandydatury na Senatora z Podkarpackiej Ziemi 
w kolejnej kadencji.

cd. ze str. 1
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